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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  12η 

 

 

Της  21ης  Ιουνίου 2001 

 

Ημέρα  ΠΕΜΠΤΗ και ώρα  21.00’ μ.μ. 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  ΖΗΣΗΣ 

 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ      ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αγγελίδης Πέτρος,  Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Αργυριάδης Νικόλαος, Βαβαλέκας Ιωάννης, Βλάχος Ηλίας, Γκότσης 

Ηλίας, Εμμανουηλίδου Καίτη, Ζαπάρα Μαίρη, Καβακλιώτης Αντώνιος,   Καϊδατζής 

Νικόλαος, Κουρουζίδης Μηνάς,  Μισυρλής Σπυρίδων,  Μπάρκας Αθανάσιος, Νέδος 

Νικόλαος,  Νυκτοπάτης  Αντώνιος, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίγκας Γεώργιος, 

Στρατουδάκης Στυλιανός, Συμεωνίδης Βασίλειος,  Σωτηριάδης Δημήτριος,   

Τερζόπουλος Γεώργιος, Τότσιος Ηλίας. 

  

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1) Βέρρος Κων/νος, 2) Βλάχος Ιωάννης, 3) Κωνσταντινίδου Ελένη, 4) Μπόγιογλου  

Βάσω.   

  

 

Θ Ε Μ Α Τ Α    Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο : Έγκριση χορήγησης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

ΘΕΜΑ 2ο:  Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην ετήσια τακτική συνέλευση των 

μετόχων της ΑΝ. Ε. ΣΕΡ.   Α.Ε.  

  

ΘΕΜΑ 3ο : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην ετήσια γενική συνέλευση των 

μετόχων της  Ε. ΣΑ. Ν. Σ.  Α.Ε.  

 

ΘΕΜΑ 4ο : Διοικητική αποβολή καταπατητών δημοτικών εκτάσεων. 
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ΘΕΜΑ 5ο : Διαγραφή του υπ’ αριθμ. ΑΚΔ 919 από το κτηματολόγιο του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 6ο : Έγκριση της απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενου δημοτικού 

οικοπέδου στους δικαιούχους Βασιλική σύζυγο Χρήστου 

Μαυροδόπουλου, Σταυρούλα σύζυγο Ιωάννη Πετρόπουλου κλπ. 

σύμφωνα με την υπ’ αρ. 62/01 Απόφαση του Μονομελούς 

Πρωτοδικείου Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ 7ο : Έγκριση μελετών, Α.Π. κλπ. Δημοτικών έργων.  

 

ΘΕΜΑ 8ο : Αγορά γηπέδων (οικοπέδων ή αγροτεμαχίων) προς ανέγερση 

κατοικιών για την οικιστική αποκατάσταση ROM.  

 

ΘΕΜΑ 9ο:  Εξουσιοδότηση του Δημοτικού Συμβουλίου προς τον Δήμαρχο για 

εκτέλεση αποφάσεων της τέως κοινότητος Επταμύλων.   

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Παροχή εγγύησης από το Δήμο προς το Ταμείο Παρακαταθηκών και 

Δανείων για δανειοδότηση της ΔΕΥΑΣ.  

 

ΘΕΜΑ 11ο:  Αναπροσαρμογή του κατωτάτου χρηματικού προστίμου σε 

παράνομους πλανόδιους πωλητές.   

 

ΘΕΜΑ 12ο:  Συνέχιση της σύμβασης του Δήμου με τον ΟΤΕ στο Πρόγραμμα 

μεγάλων πελατών.   

 

ΘΕΜΑ 13ο:  Συνέχιση εκτέλεσης των εργασιών μελέτης και συγκέντρωσης του 

υλικού για την έκδοση δίγλωσσου οδηγού από την Δ.Ε.Ε.Κ.   

 

ΘΕΜΑ 14ο:  Συμμετοχή του Δήμου στην Αστική μη Κερδοσκοπική Εταιρεία με την 

επωνυμία «Φεστιβάλ Αμφίπολης» και ορισμός εκπροσώπου του στο 

Δ.Σ. της εταιρίας.   

  

ΘΕΜΑ 15ο:  Τροποποίηση της υπ’ αρ. 265/2001 Α.Δ.Σ. για το «Πρόγραμμα Βοήθεια 

στο σπίτι».   

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών  του Δήμου.   

 

ΘΕΜΑ 17ο : Έγκριση-ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων.   

 

ΘΕΜΑ 18ο: Διατύπωση γνώμης του Δημοτικού Συμβουλίου επί αποφάσεων των 

Ν.Π. Παιδικών Σταθμών Δήμου Σερρών περί « Έγκρισης  

προϋπολογισμού έτους 2001» .    

 

ΘΕΜΑ 19ο: Οικονομική επιχορήγηση του Μ.Γ.Σ. «Πανσερραϊκός» για τις ανάγκες 

του τμήματος Καλαθοσφαίρισης.   
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ΘΕΜΑ 20ο: Οικονομική επιχορήγηση του Μορφωτικού Συνδέσμου Κωφαλάλων 

Σερρών για την διοργάνωση Αθλητικού Τουρνουά Κωφών.  

 

ΘΕΜΑ 21ο: Οικονομική ενίσχυση του Συνδέσμου Συνταξιούχων ΙΚΑ και 

Αναπήρων Νομού Σερρών για κάλυψη εξόδων μετακίνησης.   

 

ΘΕΜΑ 22ο: Ανέγερση ανδριάντα του Θεόδωρου Κολοκοτρώνη από τον Σύλλογο 

Πελοποννησίων  Ν. Σερρών   «Ο Γέρος του Μοριά» στην πόλη των 

Σερρών. 

   

 

12η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2001 

 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, πριν το προεδρείο ζητήσει από 

το Σώμα την έγκριση κάποιων θεμάτων, τα οποία έρχονται ως κατεπείγοντα, οφείλω 

να ενημερώσω το Σώμα, για την απώλεια την περασμένη Παρασκευή του 

συναδέλφου μας, μέλους τοπικού συμβουλίου του Δημοτικού Διαμερίσματος του 

Ελαιώνα, του Κώστα Μούσα, που κηδεύτηκε το Σάββατο το πρωί. Όλο το Δ.Σ. 

φροντίσαμε βέβαια για τα τυπικά, αλλά παρακαλώ τον κ. Δήμαρχο να αναφερθεί με 

δυο κουβέντες στην απώλεια του Κώστα Μούσα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, τον συνάδελφό μας, άσχετα αν δεν 

ήταν εδώ στο Δ.Σ., αλλά στο Τοπικό Συμβούλιο του Ελαιώνα, που ήταν ένας νέος 

άνθρωπος, ερωτευμένος θα έλεγα με τις υποθέσεις που αφορούσαν την τοπική  

κοινωνία του Ελαιώνα, με έμπρακτο και ζωηρό ενδιαφέρον για την τοπική κοινωνία. 

Για τον πολιτισμό, αλλά και για τις αθλητικές δραστηριότητες των νέων του χωριού. 

Ένας επιτυχημένος και επαγγελματίας και οικογενειάρχης. Αλλά η κακή μοίρα από 

ανίατη αρρώστια, έκοψε από πολύ νωρίς το νήμα της ζωής του. Εγώ βέβαια δεν 

ήμουν στο Συνέδριο της ΕΔΥΑ στην Κρήτη, αλλά εδώ ο Πρόεδρος του Δ.Σ. μαζί με 

κάποιους συναδέλφους, εκπροσώπησαν τον Δήμο, κατά πως το ήθος της κοινωνίας 

μας ορίζει. Θα έλεγα εκτός από την έκφραση συλλυπητηρίων και συμπαράστασης 

προς την οικογένεια του θανόντος, να μεταφέρουμε στο τοπικό συμβούλιο και στον 

πρόεδρο του Τ.Σ. κ. Βλάχο Ηλία, την επιθυμία μιας τιμητικής διάκρισης σε τοπικό 

επίπεδο. Ας κρίνει το Τοπικό Συμβούλιο  και εμείς σαν Δημοτικό Συμβούλιο, θα το  

επικυρώσουμε. Να μην προσδιορίσουμε το είδος της τιμητικής διάκρισης. Ας είναι 

βέβαια  αιωνία του η μνήμη.      

 κ. Πρόεδρος: Την ίδια μέρα χάθηκε και η μητέρα του συναδέλφου μας 

Αντιδημάρχου, κ. Γεώργιου Τερζόπουλου. Και το Δ.Σ. μεταφέρει τα συλλυπητήριά 

του, στον συνάδελφο και την οικογένειά του.  

 κ. Τερζόπουλος: Κύριε Δήμαρχε, κύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι, θα 

ήθελα να εκφράσω την ευγνωμοσύνη μου για την συμπαράσταση που μου δείξατε 

στις δύσκολες στιγμές που περάσαμε εξαιτίας του χαμού της μητέρας μας. 

 κ. Πρόεδρος: Κύριοι συνάδελφοι, πριν από τα θέματα της ημερήσιας 

διάταξης, το προεδρείο ζητά από το Σώμα: 
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- Την έγκριση της οικονομικής επιχορήγησης του Συλλόγου Βλάχων 

«ΓΕΩΡΓΑΚΗΣ ΟΛΥΜΠΙΟΣ», ποσού 100.000 δρχ., για την διοργάνωση 

μεθαύριο στην περιοχή  Ιμαρέτ, των εορταστικών εκδηλώσεων για τον 

<Κλήδωνα>.  

- Την έγκριση συμμετοχής των γυναικών του Δημοτικού Συμβουλίου σε 

ημερίδα του Υπ. Εσωτερικών, που θα γίνει στην Αθήνα, την επόμενη 

Παρασκευή, με θέμα: «Ενεργοποίηση και συμμετοχή των γυναικών στην 

Αυτοδιοίκηση». 

- Την έγκριση συμμετοχής σε ημερίδα που διοργανώνεται την Δευτέρα 25 

Ιουνίου στην Θεσσαλονίκη, στο χώρο της Αμερικανικής Λυρικής Σχολής, με 

θέμα: «Προώθηση ίσων ευκαιριών μεταξύ των δυο φύλλων, στον αγροτικό 

τομέα». Οι ενδιαφερόμενοι και ενδιαφερόμενες, να δηλώσουν συμμετοχή 

στην γραμματεία του Δ.Σ. 

- Την έγκριση συνδιοργάνωσης σε συνεργασία με το Σύλλογο Οικογενειών και 

Φίλων για την ψυχική υγεία έκθεσης ζωγραφικής και κεραμικής, με τίτλο: 

«Τεκμήριο μιας τέχνης απελευθερωτικής και θεραπευτικής», η οποία θα 

πραγματοποιηθεί από Δευτέρα 25 έως Τετάρτη 27 Ιουνίου, στην Πλατεία 

Ελευθερίας.  

- Την έγκριση συμμετοχής σε συνέδριο που θα πραγματοποιηθεί στα Γιάννενα, 

από την ΚΕΔΚΕ, το  Υπ. Εσωτερικών και Πολιτισμού, στις 6 και 7 Ιουλίου 

για ένα διήμερο, με θέματα : «Αθήνα 2004, Ελλάδα 2004 – Πρόκληση και 

πρόσκληση για την Τοπική Αυτοδιοίκηση».  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το μεθεπόμενο Σαββατοκύριακο, γίνεται ένα αξιόλογο 

συνέδριο, στο οποίο θα συμμετέχουν οι πρόεδροι, η κα Αγγελοπούλου, Υπουργοί 

Πολιτισμού κ.λ.π. και θα γίνουν πολλές και αξιόλογες εισηγήσεις για την συμμετοχή 

της τοπικής Αυτ/σης, στην διοργάνωση των Ολυμπιακών  Αγώνων. Θα πήγαινα  

προσωπικά εγώ, αλλά γίνεται μια διαδικασία της ΕΝΑΕ εκείνες τις μέρες και θα είναι 

εδώ οι Νομάρχες όλης της χώρας, θα παραμείνω σαν πρόεδρος της ΤΕΔΚ εδώ. Καλό 

θα είναι, κάποιοι συνάδελφοι, όχι πάνω από τρία άτομα, να δηλώσουν συμμετοχή 

στην γραμματεία μέχρι αύριο, γιατί υπάρχει πρόβλημα με το κλείσιμο των  

ξενοδοχείων.  

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο : Έγκριση χορήγησης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 2ο:  Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην ετήσια τακτική συνέλευση των 

μετόχων της ΑΝ. Ε. ΣΕΡ.   Α.Ε.  
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 κ. Πρόεδρος: Προτείνεται ο κ. Τερζόπουλος, με αναπληρωτή τον κ. Βλάχο 

Ηλία, διότι σαν Πρόεδρος της πρώην κοινότητας Ελαιώνα, ήταν μέτοχος.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

  

 

ΘΕΜΑ 3ο : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην ετήσια γενική συνέλευση των 

μετόχων της  Ε. ΣΑ. Ν. Σ.  Α.Ε.  

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Θα πρέπει να ορίσουμε και για το Αυτοκινητοδρόμιο Α.Ε., που 

το έγγραφο ήρθε σήμερα.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 4ο : Διοικητική αποβολή καταπατητών δημοτικών εκτάσεων. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για τους κ.κ. : Κυριακού Αναστάσιο και Συμεών 

Λαζαρίδη, που κατέλαβαν δημοτική  έκταση 75 περίπου τ.μ. Και τον κ. Σωτήριο 

Νασιάκη, που κατέλαβε δημοτική έκταση εμβαδού 10,70 τ.μ. και κατασκεύασε 

αποθήκη πάνω σε δημοτικό δρόμο.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 5ο : Διαγραφή του υπ’ αριθμ. ΑΚΔ 919 από το κτηματολόγιο του Δήμου.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Το ακίνητο έχει κτηματογραφηθεί στο Δήμο και μετά από 

αίτηση και σχετικά δικαιολογητικά που υπέβαλε η κα Σαμαρά Σοφία και αφορούν το 

φερόμενό δημοτικό ακίνητο 919 152 τ.μ. στο πολύγωνο 20, επί της οδού Λ. 

Παπαπαύλου. Ανάλογη αίτηση του κ. Πέτρου Σεργετζή, έχει υποβληθεί για οικόπεδο 

στην οδό Χατζηιακώβου, στο πολύγωνο 183 με εμβαδόν 30 τ.μ. Έχουν ελεγχθεί από 

τη Νομική Υπηρεσία τα δικαιολογητικά και ζητείται η διαγραφή τους από τα 

Κτηματολόγια του Δήμου.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 6ο : Έγκριση της απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενου δημοτικού 

οικοπέδου στους δικαιούχους Βασιλική σύζυγο Χρήστου 

Μαυροδόπουλου, Σταυρούλα σύζυγο Ιωάννη Πετρόπουλου κλπ., 

σύμφωνα με την υπ’ αρ. 62/01 Απόφαση του Μονομελούς 

Πρωτοδικείου Σερρών. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Αφορά δημοτική έκταση, προσκυρούμενη στην ιδιοκτησία 

τους, βρίσκεται στο πολύγωνο 239, περιοχή Προφ. Ηλία, τομέας ΙV, με συντελεστή 

δόμησης 1 και τιμή μονάδος 45.000 δρχ. και το συνολικό τίμημα 2.520.000 δρχ.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 7ο : Έγκριση μελετών, Α.Π. κλπ. Δημοτικών έργων.  

 

 

 κ. Μπάρκας:  Σε μια προκήρυξη για τη διαχείριση του ΧΥΤΑ, βλέπω ότι το 

έργο ήταν 50 εκ. δρχ., το πήρε μειοδότης με 47 – 48 εκ. δρχ. Αυτό δεν είναι 

ασύμφορο για το έργο;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτή η μελέτη, εκπονείται ήδη.  

 κ. Μπάρκας: Όχι κ. Δήμαρχε, για την διαχείριση μιλάω. Ενώ ήταν 50 εκ. δρχ. 

+ ΦΠΑ, αυτός το πήρε με 47 εκ. δρχ.  

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για εκείνες τις εργασίες, τις απολύτως 

εξειδικευμένες και αναλύσεις, οι οποίες ήρθαν στο Δ.Σ., κουβεντιάστηκαν και επειδή 

δεν έχουμε ούτε το εργαστηριακό και πολύ περισσότερο το ανθρώπινο δυναμικό για 

να εκτελέσει αυτές τις εργασίες, απευθύνεται στον ιδιωτικό τομέα. Σε εξειδικευμένα 

εργαστήρια, που θα αναλάβουν τον έλεγχο λυμάτων, βιοαερίου που θα εκλύεται από 

την χωματερή, που σε λίγο καιρό θα λειτουργήσει στην περιοχή της Αγ. Βαρβάρας, 

έγιναν τρεις προτάσεις από ενδιαφερόμενα γραφεία, που έδιναν προσφορές και 

επέλεξε την ωφελιμότερη  κατά την διαδικασία του διαγωνισμού η αρμόδια επιτροπή, 

που είναι η εταιρεία «ΕΛΒΙΡΟΠΛΑΝ – ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΣ».  

 κ. Μπάρκας: Εμείς βλέπουμε ότι η έκπτωση είναι περίπου 5%.  

 κ. Πρόεδρος: Οφείλω να ενημερώσω, υπερκαλύπτοντας την αρμοδιότητα του 

Αντιδημάρχου Καθαριότητας, ότι αυτό το έργο του ΧΥΤΑ είναι γνωστό ότι 

χρηματοδοτήθηκε από την Ε. Ε. Κατά συνέπεια, ο Δήμος Σερρών θα δώσει εξετάσεις 

στην Ε.Ε. Κατά μήνα, τα αποτελέσματα αυτών των εργαστηριακών εξετάσεων, 

υποχρεωτικά θα κοινοποιούνται στην Ε.Ε. και έχοντας φιλοδοξία να 

χρηματοδοτηθούμε για τον μεγάλο χώρο υγειονομικής ταφής, πρέπει να πετύχουμε σε 

αυτές τις εξετάσεις.  

 κ. Μπάρκας: Είναι 48 εκ. δρχ. + ΦΠΑ, φθάνουμε περίπου στα 100 εκ. δρχ. 

και αυτές οι εξετάσεις είναι αν δεν κάνω λάθος για 10 (δέκα) χρόνια. Θα τα 

παρακολουθεί η ανάλογη διεύθυνση του ΥΠΕΧΩΔΕ, αν πραγματικά έχουν γίνει τα 

έργα στην χωματερή.  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η διαδικασία ανάθεσης των έργων που γίνεται μετά από 

δημοπρασία, ξέρετε ποια είναι. Υπάρχει επιτροπή εισήγησης για ανάθεση, εμείς δεν 

δικαιούμαστε να πάρουμε απόφαση να δώσουμε το έργο σε άλλον. Δικαιούμαστε να 

απορρίψουμε την εισήγηση της επιτροπής και να ζητήσουμε επαναπροκήρυξη. Εάν 

προτείνετε  αυτό, να το πείτε, να γίνει ψηφοφορία.  

 κ. Πρόεδρος: Απλά, θα λειτουργήσει ο χώρος υγειονομικής ταφής χωρίς να 

κάνουμε εξετάσεις και να στέλνουμε τα αποτελέσματα στην Ε.Ε. Αυτό είναι το 

πρόβλημα.  

 κ. Μπάρκας: Θα αναφερθώ και σε άλλα θέματα. Εδώ, περνάνε χρήματα και 

για το ερευνητικό πρόγραμμα. Πόσα δηλαδή χρήματα χρειάζονται; Άλλα 50 εκ. δρχ. 

και ξοφλάμε;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτά δίνονται σύμφωνα με την σύμβαση.  

 κ. Μπάρκας: Γιατί αυτό το θέμα  και το προηγούμενο δεν μπαίνουν σαν 

ξεχωριστά θέματα; Δηλαδή για το ερευνητικό πρόγραμμα, για το οποίο κάναμε 

διάφορες συγκεντρώσεις και δεν ήρθε εδώ η ομάδα να μας πει που έχει καταλήξει. 

Να μας δώσει έστω 5 σελίδες. Έπρεπε αυτή η ερευνητική ομάδα, να έρθει στο Δ.Σ.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Επειδή ο χώρος έπρεπε να είναι μεγαλύτερος, προτιμήθηκε 

ένας άλλος χώρος, που θα έπαιρνε περισσότερο κόσμο.  

 κ. Μπάρκας: Βλέπω ότι με αυτές τις ημερίδες, ψιλουποβαθμίζεται το Δ.Σ., 

διότι στα δύο χρόνια δεν έρχεται εδώ αυτή η ομάδα να μας πει, τι κάνει. Και νομίζω, 

ότι δεν θα ήταν κακό να δώσει σε όλο το Δ.Σ. από 5 σελίδες, ποιο ήταν το πρόβλημα!  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχω την γνώμη ότι είναι πρόβλημα δικού  μας χειρισμού 

και όχι της ερευνητικής ομάδας. Να κρίνετε εμένα. Οι άνθρωποι είπαν, όπως θέλετε. 

Αλλά εμείς σκεφτήκαμε να είναι ευρύτερη η παρουσίαση. Δεν είχαμε σκοπό να 

αποκρύψουμε κάτι από το Δ.Σ.  

 κ. Μπάρκας: Εκεί πολλές φορές δεν υπήρχε ο χρόνος και δεν μπορούσαμε να 

ακούσουμε. Και για πολλούς άλλους λόγους.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν εμποδίστηκε κάποιος Δ.Σ. να πει τις απόψεις του.  

 κ. Αγγελίδης: Αυτό κύριε συνάδελφε, μπορεί να γίνει στην 3η και τελευταία 

φάση.  

 κ. Μπάρκας: Είναι μια ερευνητική ομάδα, που μας κόστισε 120 εκ. δρχ., 

χώρια και κάτι άλλα που έχει υποχρέωση να κάνει  ο Δήμος, όταν έρχονται εδώ, 

γεύματα κ.λ.π. Αυτή είναι η άποψή μου. Να έρθει εδώ  η ερευνητική ομάδα.  

 κ. Πρόεδρος: Σε άλλο θέμα παρατηρήσεις κάνετε απ’ αυτό που είναι μέσα 

στον φάκελο και ζητείται η έγκρισή του από το Δ.Σ. Το ζητούμενο από το Δ.Σ. είναι, 

να εγκρίνει την συνέχιση του ερευνητικού προγράμματος για το τρέχον έτος. 

 κ. Μπάρκας: Εγώ θα συνεχίσω. Θα προχωρήσουμε σε κάποια έργα στην 

γέφυρα του Τσέλιου;  

 κ. Πρόεδρος: Ναι και στην γέφυρα Σιγής.  

 κ. Μπάρκας: Είναι μέσα από την ΣΑΤΑ;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Από το ΕΠΤΑ.  

 κ. Μπάρκας: Εντάξει, εδώ εντάχθηκε και το κυκλοφοριακό πάρκο και θα 

ήθελα να πω, ότι περνάει και το πακέτο των 40 Μαρτύρων, πρ/σμού 15 εκ. δρχ. και 8 

εκ. δρχ. για άλλες εργασίες με αυτεπιστασία. Κάνουμε δηλαδή κι άλλες εργασίες με 

τα συνεργεία του Δήμου;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι.  
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 κ. Σαουλίδης: Ήδη πήραμε απόφαση να κάνουμε έργα υποδομής και μετά θα 

γίνουν οι εργασίες. Όχι μόνο για σωλήνες, αλλά και για διαμόρφωση του 

περιβάλλοντα χώρου. Και ότι άλλο μπορούμε να κάνουμε. 

 κ. Μπάρκας: Είδα ένα δημοσίευμα στον Τύπο, σχετικά με τον 

Ηλεκτροφωτισμό του δημοτικού γηπέδου. Τι τελικά έγινε με αυτό; Ήταν μελέτη-

κατασκευή ……. 

 κ. Πρόεδρος: Κύριε συνάδελφε, στα θέματα δεν το έχουμε αυτό. Μπορεί ο 

καθένας να θυμηθεί και δημοσιεύματα του Τύπου και σκέψεις του και παρατηρήσεις 

που του έχουν μεταφέρει συμπολίτες του. Αλλά δεν μπορούμε να αφήνουμε τα 

συγκεκριμένα θέματα που έχουμε και να συζητούμε άλλα. Μπορούμε αυτό να το 

κάνουμε υπό μορφή ερωτήσεων, πριν από την ημερήσια διάταξη. Είστε πολύ παλιός 

Δ.Σ. κύριε Μπάρκα και δεν επιτρέπεται να δημιουργείτε χρονοτριβές γι’ αυτά τα 

θέματα.  

 κ. Μπάρκας: Είδα ένα δημοσίευμα στον Τύπο και στα Μ.Μ.Ε. Γιατί πριν 15 

μέρες, ήρθε εδώ η TVS για την Τηλεθέρμανση και ενώ ο κ. Δήμαρχος είπε σε ένα 

κανάλι κάποια πράγματα, ο κ. Τερζόπουλος σε ένα άλλο, είπε άλλα. Όταν θα έρθει το 

θέμα αυτό στο Δ.Σ., δεν θα έχουμε καμία άποψη.  

 κ. Πρόεδρος: Το προεδρείο ζητά οι Δ.Σ. να περιοριστούν στα συζητούμενα 

θέματα. Για θέματα που δεν είναι στην ημερήσια διάταξη, έχουν όλο το δικαίωμα 

κατά τον κανονισμό, να θέτουν ερωτήματα προ αυτής.  

 κ. Μπάρκας: Θέλω να ρωτήσω, αν υπάρχει έγκριση από το Νομαρχιακό 

Συμβούλιο για την κατασκευή ηλεκτροφωτισμού στο γήπεδο;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κατ’ αρχάς θέλω να ξέρετε, ότι στον Δήμο Σερρών και σε 

όλες τις Δημοτικές Επιχειρήσεις, δεν υπάρχουν στεγανά. Δεν εμποδίζεται κανείς Δ.Σ., 

να έχει οποιαδήποτε ενημέρωση. Είτε από υπηρεσιακούς παράγοντες, είτε από 

πολιτικά πρόσωπα. Αν έγινε κάτι τέτοιο, ήταν λάθος.  

Τα έργα, έτσι συνηθίσαμε εδώ και χρόνια, να τα βάζουμε μαζί. Εκτός αν είναι κάτι 

ξεχωριστό, που χρειάζεται μια ιδιαίτερη απόφαση. Όμως δεν έχουμε πρόβλημα να τα 

βάζουμε ξεχωριστά. Η διαδικασία ενημέρωσης, είναι γνωστή. Μπορείτε και προ 

ημερήσιας διάταξης να ρωτήσετε και να πάρετε τις απαντήσεις και να ρωτήσετε 

εμένα ή τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο και να πάρετε τις απαντήσεις εκτός Δ.Σ. Ο κ. 

Πρόεδρος λέει, να μην χαλάμε αυτή την διαδικασία.  

Εν προκειμένω όμως, αν μου επιτρέπετε κ. Πρόεδρε, να δώσω μια απάντηση. Να 

παραβούμε την διαδικασία.  

 κ. Πρόεδρος: Εντάξει, αλλά να μην γίνεται αυτό συνεχώς και ενώ έχουμε να 

συζητήσουμε 40 θέματα στην ημερήσια διάταξη, να συζητούμε εμβόλιμα άλλα 50.  

 κα Ζαπάρα: Στο θέμα της ερευνητικής ομάδας και της τελικής φάσης της 

παρουσίασης. Θα συμφωνήσω με τον κ. Μπάρκα, ότι πράγματι έπρεπε η ερευνητική 

ομάδα κι αυτό ίσως είναι και λάθος δικό μας, να έρθει κατ’ αρχήν στο Δ.Σ. και να 

παρουσιάσει αυτά που αποφάσισε. Και θα το πω αυτό, στηριζόμενη στο εξής: στην 

τελευταία παρουσίαση που έγινε κάτω στο Εργατικό Κέντρο, στην οποία δεν 

ήσασταν εσείς κ. Δήμαρχε, εμείς οι Δ.Σ. που ήμασταν εκεί, θελήσαμε να 

τοποθετηθούμε. Σε μια προσωπική τοποθέτηση που ήθελα να κάνω και να καταθέσω 

μια διαφωνία μου που αφορούσε τον δρόμο και το πώς θα γίνει η σύνδεση του 

κέντρου με ένα κτίριο που θα γίνει εκεί, δέχτηκα τη στιγμή που μιλούσα, μια σκληρή 

κριτική και μάλιστα με πολύ άσχημο τρόπο από προηγούμενο Δήμαρχο, που είπε  την  

 

8 



 

 

εξής φράση: «και ποια είναι αυτή που θα μιλήσει εδώ και θα κάνει την  πρότασή της;  

Εμείς είμαστε και τα ξέρουμε». Εγώ αφενός μεν αισθάνθηκα πολύ άσχημα, γιατί 

εκείνη την στιγμή οι Δ.Σ. δεν είχαν άποψη, αλλά είχαν άποψη όλοι οι  άλλοι 

παρευρισκόμενοι και δεύτερον, είναι διαφορετικά να γίνεται η παρουσίαση των 

αποτελεσμάτων μιας ομάδας, στην οποία εμείς αναθέσαμε να κάνει μια δουλειά, σε 

πρώτη φάση εδώ μέσα στο Δ.Σ. και είναι διαφορετικό αυτό που γίνεται στους 

μεγάλους χώρους. Εκεί δηλαδή, που έχουν δικαίωμα να λάβουν μέρος και οι δημότες 

και να καταθέσουν τις απόψεις τους. Συμφωνώ λοιπόν ως προς αυτό, ότι πρέπει η 

τελική παρουσίαση – η τελευταία φάση – να γίνει πρώτα εδώ και στην συνέχεια να 

γίνει ολοκληρωμένα σε έναν κινηματογράφο. Γιατί διαφορετικά λειτουργείς σε έναν 

κλειστό χώρο και καταθέτεις τις απόψεις σου από την θέση που  έχεις και 

διαφορετικά σε έναν μεγάλο κινηματογράφο, όπου είσαι ένας δημότης που περιμένεις 

κι εσύ την σειρά σου, όπως ο υπόλοιπος κόσμος. Ο χρόνος τελειώνει και δεν σου 

δίνεται η ευκαιρία. Και θεωρώ σωστό, ότι αφορά χρήματα  που έχουν σχέση με την 

αποζημίωση εργασιών και αναθέσεων, θα πρέπει να μπαίνει σε διαφορετικό θέμα. 

Αυτό τώρα  τι είναι, έργο και το βάζουμε μέσα σ’ αυτό το θέμα; Νομίζω ότι πρέπει να 

γραφεί, ότι οφείλουμε 50 εκ. δρχ. στην ερευνητική ομάδα κ.λ.π. Νομίζω ότι δεν είναι 

και νομότυπο, να μπαίνουν έτσι στα έργα οι μαζικές δαπάνες που αναφέρονται και 

αφορούν μελέτες. Το πρώτο όμως που ανέφερα είναι πολύ ουσιαστικό κ. Δήμαρχε 

και όσοι ήταν εκεί, καταλαβαίνουν τι λέω και τι έγινε στην τελευταία συνάντηση.  

 κ. Αναστασιάδης:    Αναφέρατε μια επιτροπή που κάνει τα έργα. Όμως εγώ, 

δεν είμαι σε καμιά τέτοια επιτροπή για ανάθεση έργων και εμείς δεν ξέρουμε  ποια 

είναι αυτή η επιτροπή που αναθέτει τα έργα.  

 κ. Πρόεδρος: Σε ποιο θέμα αναφέρεστε;  

 κ. Αναστασιάδης: Για δημοπρασία. Αφού γίνει η δημοπρασία, υπάρχει μια 

επιτροπή, για την ανάθεση του έργου. Εμείς, σ’ αυτή δεν έχουμε κανέναν 

εκπρόσωπο. Εγώ απλώς παραλαμβάνω φακέλους, όταν γίνεται η δημοπρασία. Άλλη 

είναι η επιτροπή ανάθεσης των έργων.  

 κ. Πρόεδρος: Αν διαβάζατε τον φάκελο, θα βλέπατε ότι στην επιτροπή είναι, 

ο κ. Βέρρος, ο κ. Σουλιώτης Δ/ντής στην Δ/νση Καθαριότητας και Περιβάλλοντος 

και ο κ. Πάλλας Χρήστος, Ηλεκτρολόγος-Μηχανικός, Προϊστάμενος του Τμήματος 

Η-Μ Εφαρμογών. Η επιτροπή εισήγησης για ανάθεση, αποτελείται από έναν 

Σύμβουλο και από δυο υπαλλήλους.  

 κ. Τερζόπουλος:  Ήθελα να απαντήσω στον κ. Μπάρκα, ο οποίος είπε 

σχετικά με την Τηλεθέρμανση, ότι άλλα άκουσε από μένα κι άλλα από τον κ. 

Δήμαρχο. Εδώ υπάρχει επιτροπή για το θέμα της Τηλεθέρμανσης, στην οποία 

συμμετέχουν συνάδελφοι όπως είναι, ο κ. Γκότσης, η κα Κωνσταντινίδου και η οποία 

έχει συνέλθει δυο φορές και δεν καταλαβαίνω ποια είναι αυτά τα «άλλα» που λένε 

στην τηλεόραση και «άλλα» αλλού. 

 κ. Μπάρκας: Δεν είπα αυτό, αντιθέτως ότι κάνατε μια πολύ καλή κουβέντα 

και αναφερθήκατε στη συναίνεση της κοινωνίας. Ο κ. Δήμαρχος είπε άλλα. Εμείς 

πότε θα ενημερωθούμε! Για τετελεσμένα πράγματα; Λέω, ότι ορισμένα πράγματα, τα 

μαθαίνουμε από τον Τύπο.  

  κ. Τερζόπουλος: Είναι δυνατόν να τα λέτε στην επιτροπή αυτά τα πράγματα; 

Προχθές είχαμε μια σύσκεψη, στην οποία δεν συμμετείχαν ορισμένοι, λόγω 

προβλημάτων. Προχθές είχαμε πάλι τετράωρη σύσκεψη. Πως πρέπει δηλαδή να 

ενημερωθεί ο συνάδελφος Δημοτικός Σύμβουλος; Υπάρχει άλλος τρόπος;  
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 κ. Μπάρκας: Κύριε Πρόεδρε, σε αυτό το θέμα που συζητάμε, ζητώ να 

επαναληφθεί ο διαγωνισμός για τον ΧΥΤΑ. Δεν το ψηφίζω.  

 κ. Καβακλιώτης: Κύριε Μπάρκα, επισκεφτήκατε τον προηγούμενο Δήμαρχο 

τον κ. Βλάχο κάτω στο αμαξοστάσιο, ενημερωθήκατε από πλευράς μου ποια είναι η 

θέση η δική μας σαν Δημοτική Αρχή και είπα στον Διευθυντή, σε καθαρά τεχνικά 

θέματα, να σας κάνει όποια ενημέρωση θέλετε. Πράγματι, προθυμοποιήθηκε ο  

Δ/ντής να πάτε στον ΧΥΤΑ για να δείτε από κοντά και να σας πει, ποιες ακριβώς 

εργασίες θα πρέπει να γίνουν στον χώρο για να λειτουργήσει σωστά.  Κάτι, που όπως 

είπε και ο Πρόεδρος του Δ.Σ., είναι αδύνατον να γίνει από τις υπηρεσίες του Δήμου. 

Δεν έχει ο Δήμος ούτε το αντίστοιχο υπαλληλικό προσωπικό, αλλά ούτε και το 

επιστημονικό.  

 κ. Μπάρκας:  Είπαμε αν ο Δήμος του Λευκώνα φέρνει τα σκουπίδια του στην 

δικιά μας χωματερή. Μου απαντήσατε ναι και ρώτησα αν υπάρχει απόφαση. Μου 

απαντήσατε ναι. 

 κ. Καβακλιώτης: Ο Δήμος Λευκώνα είναι όμορος Δήμος, υπήρχε συμφωνία 

νομίζω και από παλαιότερα άτυπη και έχουμε κι άλλες άτυπες συνεργασίες. Πάντως, 

όσον αφορά το θέμα της δημοπρασίας, γνωρίζετε πάρα πολύ καλά την διαδικασία και 

δεν νομίζω ότι ήθελα εγώ ή κάποιος συνάδελφος να εμπλακεί σε τέτοιο θέμα. 

Άλλωστε, οι δημοπρασίες έχουν κάποιους κωδικούς και από κει απορρέει, ποιος 

τελικά θα πάρει το έργο.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ήθελα να πω, ότι δεν υπήρχε πρόθεση παραγκωνισμού του 

Δημοτικού Συμβουλίου για το ερευνητικό πρόγραμμα. Ίσως ήταν λάθος η 

στρατηγική που ακολουθήσαμε. Το δέχομαι. Σε επόμενες διαδικασίες, πρώτα στενά 

θα  ενημερώνεται το Δ.Σ. και μετά θα γίνονται οι παρουσιάσεις. Πάντως, ήταν  

προσωπική πρόταση δική μου, η οποία έγινε δεκτή. Έγινε συνολική παρουσίαση στην 

οποία παρευρισκόμουν και μετά έγιναν ξεχωριστές ημερίδες κατά θέμα.  

 

 

 - Εγκρίνονται. Μειοψηφεί ο κ. Μπάρκας στο πρακτικό της επιτροπής 

εισήγησης για ανάθεση, για την αξιολόγηση του διαγωνισμού της διαχείρισης 

του ΧΥΤΑ. 


 

ΘΕΜΑ 8ο : Αγορά γηπέδων (οικοπέδων ή αγροτεμαχίων) προς ανέγερση 

κατοικιών για την οικιστική αποκατάσταση ROM.  

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εδώ θέλω να εξηγήσω, ότι το θέμα δεν αφορά τους ROM 

της περιοχής του Τ.Ε.Ι.  Καλώς ή κακώς, γι’ αυτούς η Κυβέρνηση έχει δώσει ένα 

κονδύλιο 250 εκ. δρχ. Δεν υπάρχει άλλη διαδικασία. Το θέμα γνωρίζετε ποια 

προβλήματα έχει και επειδή απουσίαζε ο κ. Μπάρκας από μια σύσκεψη που είχαμε, 

αυτή θα την κάνουμε την επόμενη Τετάρτη. Για να μπουν μπροστά σε θέση ευθύνης 

όλοι οι φορείς. Τι δηλαδή θα γίνει με τους Αθιγγάνους των Τ.Ε.Ι. και με τα 250 εκ. 

δρχ. που μας έστειλε το Υπ. Εσωτερικών.  

Εδώ το θέμα πλέον, είναι άλλο. Υπάρχει ένα πρόγραμμα της Κυβέρνησης, που 

ανακοινώθηκε στο συνέδριο για τους ROM στην Αθήνα, περίπου 100 δις δρχ. με το 

οποίο, ανάμεσα στις άλλες δράσεις, θα γίνει και η οικιστική αποκατάσταση. 
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 Και εδώ, επειδή για την μελέτη που γίνεται για τα «ΤΣΑΜΠΑΖΙΚΑ» και εν μέρει 

για τον «ΑΓ. ΑΘΑΝΑΣΙΟ», προκύπτει ότι μένουν σε ένα σπίτι δυο και τρεις 

οικογένειες. Αυτές οι οικογένειες, σύμφωνα με αυτά που λέει η Κυβέρνηση, είναι 

δυνατόν να επιδοτηθούν με 15 εκ. δρχ. σχεδόν δωρεάν δάνεια, για να κάνουν σπίτι 

και να επιδοτηθεί ο Δήμος για να αγοράσει τα οικόπεδα εκεί. Επειδή δεν θέλουμε να 

είμαστε τελευταίοι, κάνουμε μια προκήρυξη να δούμε, ποιοι συμπολίτες μας 

ενδιαφέρονται να πουλήσουν γη. Θα το δούμε αυτό το πράγμα όταν έρθουν οι 

προτάσεις και στοχεύουμε στο να είμαστε έτοιμοι, όταν η Κυβέρνηση ξεκινήσει να 

εφαρμόζει αυτό το πρόγραμμα, όσοι συμπολίτες μας από τα «ΝΕΟΚΤΙΣΤΑ» του 

Αεροδρομίου, είναι δύο και τρεις οικογένειες μέσα σε ένα σπίτι, να υποβάλλουν τα 

χαρτιά τους να πάρουν δάνειο και να είναι σε θέση ο Δήμος να τους δώσει οικόπεδο 

για να κτίσουν σπίτι. Αυτό είναι το θέμα αυτή την στιγμή.  

 κ. Αναστασιάδης: Μπορεί να θέλουν να αγοράσουν διαμέρισμα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εμείς δεν θα πούμε τι θα κάνουν. Εάν θέλει ο άνθρωπος, θα 

πάρει 15 εκ. δρχ. και θα πάρει διαμέρισμα. Είναι δικό του θέμα. Αλλιώς, μπορεί να 

πάρει 15 εκ. δρχ. και να κτίσει σπίτι. Αλλά, πρέπει να έχει την γη. Είναι δυνατόν, να 

χρηματοδοτηθούν για την αγορά γης και να χάσουν αυτή την ευκαιρία; Εμείς, δεν θα 

τους πούμε που θα κάθονται! Άλλος μπορεί να θέλει σε διαμέρισμα κι άλλος, αν 

βρεθεί ένα οικόπεδο 300 τ.μ., να κτίσει σπίτι.  

 κ. Αγγελίδης: Μια διευκρινιστική ερώτηση θα ήθελα να κάνω. Η αλλαγή της 

εισήγησης,  γιατί  έγινε;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Γιατί έγινε παρεξήγηση και από τους κατοίκους των 40 

Μαρτύρων και από κάποιους άλλους, ότι υπήρχε ενδεχόμενο σε συγκεκριμένα μέρη 

να εγκαταστήσουμε. Εγώ ζήτησα να γίνει η αλλαγή της εισήγησης, για να είναι 

ελεύθερη η δυνατότητα του Δήμου, μόλις προσφερθούν οικόπεδα, να πάρει όποια 

κρίνει καταλληλότερα γι’ αυτή την δουλειά.  

 κ. Αγγελίδης: Πάντως σύμφωνα με την πρόταση του ολοκληρωμένου 

σχεδίου, για την οικιστική αποκατάσταση των ROM, προτείνονται συγκεκριμένα 

μέρη που θα γίνει η αγορά των οικοπέδων, καταγράφοντας την πρόθεση των 

κατοίκων.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μακάρι να υπάρχουν οικόπεδα, αλλά μπορεί να υπάρχει 

ένα οικόπεδο που να είναι μέσα στους 40 Μάρτυρες, αλλά να μην θέλει αυτός που το 

έχει να το πουλήσει. Ζήτησα αυτή την εισήγηση, με την έννοια της ελεύθερης 

προσφοράς και της ελεύθερης επιλογής, ύστερα από συζήτηση από το Δ.Σ.  

 κ. Αγγελίδης: Αν όμως αγοραστούν οικόπεδα σε ένα άλλο μέρος απ’ αυτό 

που επιθυμούν, θα έρθουν σε αντίθεση  με την επιθυμία και την άποψη των κατοίκων.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν υπάρχει θέμα.  

 κ. Γκότσης: Κύριε Δήμαρχε, εκτός από την αγορά των οικοπέδων αυτών για 

την οικιστική αποκατάσταση των ROM, είπατε ότι θα έχουν την δυνατότητα να 

πάρουν το δάνειο αυτό για να πάρουν αν θέλουν ένα διαμέρισμα. Κι εγώ σας ρωτώ 

για τους τσιγγάνους, που είναι δίπλα στο ΤΕΙ. Τα 250 εκ. δρχ. που δόθηκαν στο Δήμο 

για να τους φτιάξει αυτός τα σπίτια. Δεν μπορεί με μια τροποποίηση της απόφασης 

αντί να τους κάνει ο Δήμος τα σπίτια, να τα αγοράσουν από μόνοι τους; Να πάρουν 

δηλαδή ότι θέλουν;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό είναι άλλο θέμα, που θα το δούμε.  
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 κ. Γκότσης: Ακριβώς, γιατί πολύ σωστά λέτε κ. Δήμαρχε, διότι βγαίνουν 

υπεύθυνοι στις τηλεοράσεις και το αποκλείουν αυτό, ενώ χρημάτισαν και αρχηγοί. 

Δεν αποκλείεται αυτό το πράγμα. Αυτό το έχω ρωτήσει και μπορεί να δρομολογηθεί. 

Είναι μια λύση. Ας μην την αποκλείουμε. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είπαμε ότι υπάρχει αυτή η σκέψη, ας μην ανοίξουμε όμως 

τώρα αυτή την συζήτηση, αφού την Τετάρτη θα κάνουμε σύσκεψη γι’ αυτό το 

πράγμα.  

 κ. Πρόεδρος: Απλά, να μην μεταφέρουμε πράγματα, τα οποία δεν ειπώθηκαν. 

Δεν ειπώθηκε ότι αυτή είναι η νόμιμη διαδικασία.  

 κα Ζαπάρα: Κύριε Δήμαρχε, κύριε Πρόεδρε, μελέτησα με μεγάλη προσοχή 

αυτή την πρόταση της κας Καραθανάση και πράγματι μέσα απ’ αυτά που έχει 

εισηγηθεί και γράφει, θα δοθεί μια διαφορετική δυνατότητα στους κατοίκους της 

περιοχής να αποκτήσουν καλύτερη ζωή, με ποιότητα και με άνεση στα σπίτια που θα 

καταφέρουν να ζήσουν. Εγώ θα σταθώ μόνο σε ένα σημείο, που λέει ότι, σύμφωνα με 

όλα τα δεδομένα που επεξεργάστηκε αυτή η ομάδα μελέτης, προτείνει: στον Άγ. 

Αθανάσιο θα πρέπει να αγοραστούν 5.650 τ.μ. γης και να κτιστούν 19 κατοικίες. Και 

στους 40 Μάρτυρες, πρέπει να αγοραστούν οικόπεδα 3.000 τ.μ. για να κτιστούν 13 

νέες κατοικίες ή να αγοραστούν υφιστάμενες οι οποίες χρήζουν επισκευών και στις 

οποίες θα στεγαστούν κάποιες οικογένειες απ’ αυτές τις 13. Αναφέρω μόνο απλά, ότι 

αυτά για να εφαρμοστούν απαιτείται η βούληση των ιδίων των κατοίκων που έχει 

ακροαστεί το ερωτηματολόγιο. Εάν θέλουν δηλαδή να μείνουν σε πυρήνες πολλών 

κατοικιών, ή σε διάσπαρτες θέσεις λίγων συγγενών μεταξύ τους οικογενειών, ακόμα 

και μεμονωμένα.  Δεν ξέρω φυσικά, εάν το ερωτηματολόγιο ολοκληρώθηκε  και εάν 

το αποτέλεσμα στην έκφραση βούλησης είναι θετικό. Εδώ δεν το αναγράφει τι 

ακριβώς έχουν πει οι κάτοικοι εκεί. Θέλω να ρωτήσω μόνο το εξής, που έχει να κάνει 

με την απόφασή μας, αν είναι θετική ή αρνητική στο να αγοραστούν αυτά τα 

οικόπεδα. Υπάρχει εκεί στον Αγ. Αθανάσιο έκταση 5.650 τ.μ. για να αγοραστεί από 

το Δήμο; Και υπάρχουν 3.000 τ.μ.  στους 40 Μάρτυρες όπως προτείνει αυτή η 

μελέτη; Έγινε τέτοια διερεύνηση; Και τι θα ψηφίσουμε; Το να ψηφίσουμε ότι εμείς 

πρέπει να αγοράσουμε 5.650 τ.μ. σε ένα σημείο και 3.000 τ.μ. στο άλλο, αρκεί;  Η 

απόφασή μας έχει να κάνει με το σημείο που θα αγοραστούν αυτά. Γιατί κ. Δήμαρχε, 

εσείς ξέρετε πολύ καλά, ότι εάν τελικά βρούμε κάποια οικόπεδα που θα είναι σε 

διαφορετικό σημείο από αυτά τα δύο που προτείνει η μελέτη της κας Καραθανάση, 

πιθανόν εκεί  να δημιουργηθούν δυο αντίθετες απόψεις. Πρώτα αυτών που 

ενδιαφέρονται να πάρουν και που μπορούν να πουν, ότι εμείς δεν μπορούμε ή δεν 

θέλουμε να χωρίσουμε σαν οικογένειες και δεύτερον, υπάρχει η περίπτωση των 

κατοίκων της περιοχής που θα βρούμε ένα οικόπεδο να πουν, ότι εμείς έχουμε τις 

αντιρρήσεις μας και δεν θέλουμε μια τέτοια τακτοποίηση εδώ στην δική μας γειτονιά. 

Η πρόταση λοιπόν είναι, ότι θα έπρεπε οπωσδήποτε να συσταθεί μια ομάδα ή μια 

επιτροπή, η οποία θα ενδιαφερθεί και θα κάνει μια σχετική έρευνα. Με αυτή την 

μελέτη, αν φυσικά εδώ υπάρχει και η συναίνεση των κατοίκων, όταν  θα έρθει η 

πρόταση στο Δ.Σ. για αγορά, θα είναι συγκεκριμένη. Αυτή είναι η δική μου άποψη.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό θα γίνει μετά. Το ίδιο ρώτησε και ο κ. Αγγελίδης και 

νομίζω ότι ξεκαθαρίστηκε το θέμα.  

 κ. Αγγελίδης: Αυτό ακριβώς ρώτησα κι εγώ.  
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 κα Ζαπάρα: Τονίζω, ότι εγώ το θεωρώ ουσιαστικό να γίνει έτσι. Δηλαδή να 

έρθει εδώ μια πρόταση, ότι 10.000 τ.μ. υπάρχουν εκεί, εκεί κι εκεί και 3.000 τ.μ. σε 

άλλες δυο τρεις περιοχές και τότε να γίνει η επιλογή της καταλληλότερης εξ αυτών 

των οικοπέδων, σε σχέση με όλα αυτά που έχουν συζητήσει.  

 κ. Αναστασιάδης: Αυτή η κα, ποια είναι,  ήρθε από την Αθήνα. Και μας είπε, 

εδώ θα εγκρίνετε να πάρουμε  20-30 εκ. για να κάνουμε μια μελέτη. Ούτε καν είδαμε 

ποια είναι αυτή η γυναίκα και τι έκανε! Πήγε στον Αγ. Αθανάσιο, να κάνει τι δηλαδή 

εκεί; Δηλαδή εμείς είμαστε πιο έξυπνοι απ’ αυτούς τους ανθρώπους στον Αγ. 

Αθανάσιο; Δεν ξέρουν οι άνθρωποι τι θέλουνε; Ας δώσουν τα λεφτά στο χέρι και 

ξέρουν πολύ καλά αυτοί τι θέλουν να κάνουν. Εκεί η περιοχή είναι πολύ φορτωμένη. 

Δεν αντέχει άλλο. Εκεί θέλουν αυτοί χώρους για αναψυχή, για παιδικές χαρές, για 

πάρκα και γήπεδα. Δεν θέλουν άλλο οικιστικό πρόγραμμα. Θέλουν λεφτά στο χέρι 

για να αγοράσουν διαμερίσματα. Δεν είμαστε εμείς καλύτεροι απ’ αυτούς.  

 κ. Νυκτοπάτης: Αν δεν κάνω λάθος, νομίζω ότι είμαστε εκτός θέματος 

πλέον. Εδώ μας λένε, πάρτε κάποια χρήματα  και αξιοποιήστε τα. Δεν παίρνουμε 

απόφαση σήμερα, ούτε ποιο οικόπεδο να αγοράσουμε, ούτε καμιά άλλη απόφαση. 

Δηλαδή, φτάνουμε σε σημείο πολλές φορές και λυπάμαι ειλικρινά γι’ αυτό, να μας 

δίνουν χρήματα και να μην μπορούμε να τα πάρουμε. Γιατί είμαστε σε θέση να τα 

προσωποποιήσουμε. Το πρόβλημα σήμερα είναι, να βρούμε οικόπεδα, όπως λέει η κα 

Ζαπάρα, μετά από ανακοίνωση να μας πουν, ποιοι έχουν οικόπεδα και που τα έχουν. 

Γιατί κάνουμε αυτή την συζήτηση τώρα κ. Πρόεδρε; Είναι λάθος συζήτηση. Σήμερα 

το πρόβλημα είναι, ότι μας δίνουν χρήματα  και πως μπορούμε να τα πάρουμε αυτά. 

Πως μπορούμε να τα αξιοποιήσουμε καλύτερα και όταν θα έρθει η ώρα και δούμε για 

ποια οικόπεδα μιλάμε και αν θα είναι σπίτια ή διαμερίσματα, είναι τελείως 

διαφορετικό θέμα. Ειλικρινά δεν θα έπαιρνα τον λόγο, αλλά σκέφτηκα  μήπως δεν 

είμαστε και εις θέσιν τα χρήματα που μας δίνουν, να μπορούμε να τα πάρουμε;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχω την εντύπωση ότι ο κ. Νυκτοπάτης έκλεισε το θέμα, 

κατά τον καλύτερο τρόπο. Εμείς θέλουμε να μην είμαστε ανέτοιμοι. Ούτε 

δεσμεύουμε κανέναν, ούτε υποχρεώνουμε κανέναν κ.λ.π. Εφόσον υπάρχει η 

δυνατότητα οι συμπολίτες μας αυτοί να πάρουν δάνειο 15 εκ. δρχ. και είτε να 

αγοράσουν διαμέρισμα, είναι δικό τους θέμα, είτε να κτίσουν σπίτι σε ένα οικόπεδο 

και επειδή η κυβέρνηση χρηματοδοτεί αυτά τα πράγματα, νομίζω ότι είναι ντροπή 

εμείς να μην είμαστε  έτοιμοι. Το τι θα κάνουν, είναι δική τους υπόθεση.  

 κ. Πρόεδρος: Να υποδείξουμε και δυο Δ.Σ. οι οποίοι θα είναι μέλη της 

Επιτροπής που θα αξιολογήσει τα ακίνητα μετά την εκδήλωση ενδιαφέροντος από 

ιδιοκτήτες ακινήτων. 

 κ. Σωτηριάδης: Εγώ συμφωνώ με αυτή την πρόταση που κάνατε. Κατ’ 

αρχάς, ας ξεκινήσουμε και μετά βλέπουμε. Η εισήγηση όμως μέσα, άλλα πράγματα 

λέει. Αναφέρει ότι πρέπει να αναφέρει, στην περίπτωση που είμαστε έτοιμοι για μια 

αγορά. Άρα λοιπόν αυτό που λέει ο κ. Νυκτοπάτης, αν διάβασε την εισήγηση, λέει τι 

θα κάνουμε με την αγορά. Τώρα, πρέπει να ξέρουμε τι θα ψηφίσουμε!  

 κ. Πρόεδρος: Δεν θα ψηφίσουμε τίποτα διαφορετικό, απ’ αυτό που λέει η 

εισήγηση. Και κακώς ισχυρίζεστε ότι δεν τα λέει.  

 κ. Σωτηριάδης: Αν ψηφίσουμε την πρόταση του κ. Νυκτοπάτη, θα πρέπει να 

πούμε ότι κατ’ αρχάς αγοράζουμε την έκταση, όπως κάναμε και  με άλλα θέματα και 

στην συνέχεια να μπούμε στην διαδικασία. Άλλα λέει όμως η εισήγηση.  
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 κ. Πρόεδρος: Ο κ. Δήμαρχος και ο κ. Νυκτοπάτης, έβαλαν κάποια πράγματα 

στη σωστή τους βάση. Η εισήγηση είναι σαφής: «Εκδηλώνουμε το ενδιαφέρον ως 

Δ.Σ. Σερρών, να αγοράσουμε  γη η οποία θα αποτελείται είτε από ένα κομμάτι ενιαίο, 

είτε από πολλά κομμάτια, τα οποία αθροιστικά θα έχουν εμβαδόν  περί τα 10 

στρέμματα». Η Δημαρχιακή Επιτροπή με τους όρους οι οποίοι επισυνάπτονται στην 

εισήγηση, προχωρά στην εκδήλωση ενδιαφέροντος στις εφημερίδες. Το Δ.Σ., ορίζει 2 

Δημ. Συμβούλους και έναν Μηχανικό, να αξιολογήσουν και να μας φέρουν σε 

επόμενη φάση τα αποτελέσματα, μέσα από τα οποία θα φαίνεται: ανάμεσα από 100 

ακίνητα που προσέφεραν κάποιοι συμπολίτες, εμείς εκτιμούμε ότι πρέπει να πάρουμε 

τα 10. Σ’ αυτά τα 10, θα γίνει νέα φάση διαγωνισμού στον οποίο θα φέρουν πλέον και 

την οικονομική τους προσφορά. Και θα κρίνει η Δημαρχιακή Επιτροπή σε πρώτη 

φάση και το Δ.Σ. κατόπιν, επικυρώνοντας την απόφαση της Δημαρχ. Επιτροπής, ποια 

συμφέρει οικονομικά, να πάρουμε. Το λέει μέσα η εισήγηση. 

Λοιπόν, προχωράμε σε ψηφοφορία της πρότασης αγοράς. Υπάρχει καμία αντίρρηση;  

Ο κ. Μπάρκας διαφωνεί. Να καταγραφεί στα πρακτικά. Η Δημαρχιακή Επιτροπή θα 

πάρει τους όρους που επισυνάπτονται και θα τους εγκρίνει. Ορίζουμε και δύο Δ.Σ., οι 

οποίοι θα αποτελέσουν την επιτροπή, που θα αξιολογήσει σε πρώτη φάση τις 

προσφορές των ακινήτων και σε δεύτερη φάση, θα γίνει η κατάθεση των οικονομικών  

προσφορών.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Προτείνω τον Αντιδήμαρχο Οικονομικών και έναν από την 

πλευρά της Αντιπολίτευσης, τον κ. Αναστασιάδη. 

 κ. Πρόεδρος: Το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία.  

 

κ. Παπαδόπουλος: ΝΑΙ 

κ. Τερζόπουλος: ΝΑΙ 

κ. Καϊδατζής: ΝΑΙ 

κ. Μισυρλής: ΝΑΙ 

κ. Νέδος: ΝΑΙ 

κ. Τότσιος: ΝΑΙ 

κ. Βαβαλέκας: ΝΑΙ 

κ. Αργυριάδης: ΝΑΙ 

κ. Σαουλίδης: ΝΑΙ 

κ. Σίγκας: ΝΑΙ 

κ. Νυκτοπάτης: ΝΑΙ 

κ. Μπάρκας: ΟΧΙ 

κ. Σωτηριάδης: ΟΧΙ 

κα Ζαπάρα: ΝΑΙ 

κ. Αναστασιάδης:  ΟΧΙ (να δοθούν λεφτά σ’ αυτούς) 

κ. Βλάχος Ηλ.: ΝΑΙ 

κ. Συμεωνίδης Βασ.: ΝΑΙ 

κ. Γκότσης: ΝΑΙ 

κ. Κουρουζίδης: ΝΑΙ 

κ. Αγγελίδης: ΝΑΙ 

κα Εμμανουηλίδου: ΝΑΙ 

κ. Καβακλιώτης: ΝΑΙ 

κ. Στρατουδάκης: ΝΑΙ 

κ. Συμεωνίδης Δημ.: ΝΑΙ 

κ. Περδίκης: ΝΑΙ 
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 - Εγκρίνεται με 22 ψήφους υπέρ.  

 

 

ΘΕΜΑ 9ο:  Εξουσιοδότηση του Δημοτικού Συμβουλίου προς τον Δήμαρχο για 

εκτέλεση αποφάσεων της τέως Κοινότητος Επταμύλων.   

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, υπάρχει ένα θέμα. Σε κάποια στιγμή 

η Κοινότητα Επταμύλων, παραχώρησε 16 οικόπεδα περίπου, σε κατοίκους της, που 

έκρινε ότι πρέπει να τα παραχωρήσει. Οι πράξεις παραχώρησης, υπογραφής των 

συμβολαίων κ.λ.π. διατυπώσεων, για όλα έχουν γίνει εκτός από δυο, αν δεν κάνω 

λάθος, οικόπεδα. Όταν ήρθε το ένα από τα δύο συμβόλαια να το δω, είδα ότι δεν ήταν 

παραχώρηση, ήταν τελικά δωρεά. Δηλαδή, με εντελώς ευτελές τίμημα. Τόσο, που 

καλύτερα ήταν να γράφει η Κοινότητα ότι τα δίνει και όχι ότι τα πουλάει. Και είδα, 

ότι τελικά το να βάλω την υπογραφή μου σε ένα συμβόλαιο για 700.000 δρχ. π.χ. ή 

για 70.000 δρχ. για ένα οικόπεδο που η σημερινή του αλλά και τότε αξία, είναι πάνω 

από 7-8 εκ. δρχ., τελικά είναι σαν μια απιστία σε βάρος της περιουσίας του Δήμου. 

Όμως υπάρχει μια κατάσταση. Οι 14 τα πήραν. Από τους υπόλοιπους, ο ένας είναι ο 

κ. Ζαραφείδης και άλλη μια κυρία που πρόπερσι έχασε τον άντρα της και έμεινε χήρα 

με  4 παιδιά. Ύστερα από σκέψη που έκανα, κρίνω και παίρνω την απόφαση και το 

λέω στο Δημ. Συμβούλιο, ότι θα τα  υπογράψω κι αυτά τα  δύο συμβόλαια, να 

τελειώσει κι αυτή η ιστορία.  

 

 

- Εγκρίνεται. 
 

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Παροχή εγγύησης από το Δήμο προς το Ταμείο Παρακαταθηκών και 

Δανείων για δανειοδότηση της ΔΕΥΑΣ.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για δυο δάνεια της ΔΕΥΑΣ. Το ένα ύψους 80 εκ. 

δρχ. για κάλυψη της ιδίας συμμετοχής της ΔΕΥΑ για την εκτέλεση του έργου: 

«Ολοκληρωμένο σύστημα διαχείρισης δικτύου ύδρευσης Σερρών» και το δεύτερο 

ύψους 127 εκ. δρχ. για την αγορά ακινήτου προς αυτοστέγαση της επιχείρησης.  

 κ. Μπάρκας: Εδώ μπαίνουμε σε μια ιστορία, συνέχεια να παίρνουμε 

εγγυήσεις για δάνεια. Δεν καταλαβαίνω γιατί πρέπει να πάρει δάνεια 150 εκ. δρχ. για 

να αγοράσει ακίνητο, το οποίο καλώς ή κακώς είναι δικό της. Αν θέλει να το πάρει, 

ας το πάρει, αλλά να βρει χρήματα από τα χρήματά της.  Εδώ υπάρχει ένα έγγραφο  

του κ. Γεωργιάδη που λέει, ότι ζητάμε αυτά που φτάνουν  στο 1 δις 500 εκ. δρχ., 

ζητήσαμε δάνειο, τα γνωρίζετε αυτά,  και 80 εκ. δρχ. για το πρόγραμμα που 

εντάχθηκε το 1997και λέει ότι η υποχρέωση που έχουμε είναι περίπου στα 100 εκ. 

δρχ. και από το προσωπικό 800 εκ. δρχ. Και ρωτώ: για 80-90 άτομα 800 εκ. δρχ., έχει 

η ΔΕΥΑΣ μισθοδοσία; Αυτό που θα ήθελα να πω είναι το εξής: ότι ενώ ψηφίσαμε 

στον  πρ/σμό  705 εκ. δρχ., ξεπεράσαμε τα 800 εκ. δρχ. για μισθοδοσία. Και κάνω μια  
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παρένθεση. Σήμερα έπεσα από τα σύννεφα, όταν διαπίστωσα ότι η ΔΕΥΑΣ κοντά 

στα άλλα, έχει και δημοσιογράφο και τον πληρώνει. Και θα πρέπει να τον δούμε. 

Διότι βλέπω, ότι όλοι οι δημοσιογράφοι δουλεύουν στην ΕΡΑ. Και κατά λάθος το 

ανακάλυψα. Και θα σας πω ένα πράγμα: εδώ η πόλη δεν έχει νερό κύριοι. Περνάμε 

σωλήνες και δεν έχει νερό. Και για να σας δώσω να καταλάβετε, ότι ήδη έπρεπε να 

προχωρήσετε στις δυο γεωτρήσεις των οποίων ο ανάδοχος ήταν εκτός πόλης και  

έπρεπε να τις κάνει πιο βιαστικά, για να πάμε στις άλλες συν δυο και δεν έγιναν. 

Υπάρχει λειψυδρία. Και οι σωλήνες δεν στέλνουν μέσα στις δεξαμενές νερό. Και 

ερχόμαστε τώρα να ψηφίσουμε 200 εκ. δρχ. για να πάρουμε ποτιστικά στο τμήμα που 

λέει <αντλιοστάσια και βρύσεις>. Να δώσουμε 500 εκ. δρχ., αλλά ο κόσμος θέλει 

νερό. Δεν θέλει δημοσιογράφους. Εφόσον όμως έχει αντικείμενο και πρέπει να 

ενημερώνεται ο κόσμος για το Α και το Β, να γίνει αυτό. Να τον πάρει, αλλά να μας 

πει ποιος είναι αυτός. Εγώ δεν τον είδα ποτέ. Πήρα την απόφαση, είδα την ανανέωση 

κ.λ.π. Δεν μπορούσε να τον πάρει ο Δήμος τον δημοσιογράφο; Θέλω να καταγγείλω 

για ποιον  λόγο η ΔΕΥΑΣ έχει δημοσιογράφο. Τότε θα πρέπει και κάθε Δημοτική 

Επιχείρηση να βάλει δημοσιογράφο και το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. και αλλού. Κύριε Σαουλίδη, 

γνωρίζετε πολύ καλά, ότι με αυτά που λέτε, ότι δεν υπήρχε νερό ή κάπου αλλού 

κάποιο πρόβλημα κ.λ.π., δεν τα καταλαβαίνει ο κόσμος πολύ. 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Κύριε Μπάρκα, το θέμα 

είναι, η εγγύηση του Δήμου για την ΔΕΥΑ. Μην απλώνεστε πολύ.  

 κ. Μπάρκας: Εγώ δεν βγήκα στα κανάλια να πω: δεν έχει η Κιουταχείας, 

κ.λ.π. Έχουμε περίπου 30 όργανα μέσα στην πόλη και είμαστε κάτω από δυο 

ατμόσφαιρες. Ενώ πρέπει να είμαστε πάνω από 2,5 ατμόσφαιρες. Τι να το κάνουμε; 

Κι ερχόμαστε σήμερα εδώ και λέμε, ότι πρέπει να πάρουμε κι άλλα 70 – 80 εκ. δρχ. 

γι’ αυτό το πρόγραμμα για ιδία συμμετοχή. Όταν όλα τα ανταποδοτικά της είναι ένα 

δις 200 εκ. δρχ. Τα υδρόμετρα που τα κάναμε 400 δρχ., που αυξήσαμε, που βάλαμε 

και τα άλλα και έχουμε μισθοδοσία 800 εκ. δρχ. και, με υποχρέωση να πληρώνουμε 

εκεί  που χρωστάμε, πάμε στο  1 δις 175 εκ. δρχ. Εδώ κύριοι, πρέπει να γίνουν 

κάποιες περικοπές. Γράφει για  υπερωρίες από 1-4-2001 που υπάρχουν και επιπλέον 

δίνουν στους εργαζόμενους βενζίνες, τους έχουμε δώσει κινητά κ.λ.π. Εδώ πρέπει να 

δούμε, να έχει πρώτα ο κόσμος νερό. Γι΄ αυτό σήμερα εγώ θα ψηφίσω αυτό το ποσό 

να πάει αποκλειστικά και μόνο, για να κάνετε γεωτρήσεις και αντλιοστάσια. Διότι ο 

κύριος που είναι από την Κοζάνη, που πήρε το έργο και έκανε τις γεωτρήσεις, ενώ 

του είχαμε πει : «έχεις το ανάλογο γεωτρύπανο;». Η πόλη όμως, έμεινε από νερό. 

Κάνουμε δεξαμενές και οι δεξαμενές δεν έχουν σταγόνα. Δεν προχωράμε μόνο στην 

κατασκευή δεξαμενών για να κάνουμε δηλώσεις. Βλέπω ότι τα έργα που πήρανε οι 

εργολάβοι, μέσα από το διαδοχικό, τα πήρανε με πολύ καλά λεφτά, με 15% «έργα 

ύδρευσης» και είναι και οι αποκαταστάσεις. Ταλαιπωρούν τον κόσμο, ενώ είναι δικές 

τους οι αποκαταστάσεις μέσα από το ένα δις δρχ. Με την ευκαιρία θέλω να 

επισημάνω κάποια πράγματα. Έχω εδώ τις αναλύσεις. Μιλάμε για ακίνητα και λέμε 

τα 600 τ.μ. να τα κάνουμε 900 τ.μ. Και το ξαναλέω. 80-90 εργαζόμενοι, από τους 

οποίους ούτε κανένας προσφέρει υπηρεσία στους δημότες-καταναλωτές, τους έχουμε 

βάλει και το διχίλιαρο κι εκείνο και το άλλο…………. 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Κύριε Μπάρκα, 

αναφέρεστε στην γενική λειτουργία της ΔΕΥΑΣ. Υπάρχει ένα συγκεκριμένο θέμα. 

 κ. Μπάρκας: Γιατί η γενική λειτουργία της ΔΕΥΑΣ έχει σχέση με το δάνειο. 
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 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Αν θέλουμε να ανοίξουμε 

ένα τέτοιο θέμα, να το φέρουμε σαν ειδικό θέμα και να το δούμε. Η λειτουργία της 

ΔΕΥΑΣ. Αυτή την στιγμή, υπάρχει αυτό που ζητάει η ΔΕΥΑ για την εγγύηση.  

 κ. Μπάρκας:  Αυτό σήμερα ρωτώ. Τι γίνεται, γιατί δεν έχει η πόλη νερό! 

Γιατί είχε 1.100 κυβικά εκεί κάτω το 1997-98 και 1999 και το 2001 να πέσει πάλι στα 

1.100 κυβικά. Οπότε να δούμε τι θα γίνει  με τις γεωτρήσεις. Δεν χρειαζόμαστε 

τίποτα περισσότερο. Και αυτά που λέτε μέσα για εξοικονόμηση  κ.λ.π. και να 

βλέπουμε μέσα στα κομπιούτερ τη ζώνη ασφαλείας, τη ζώνη του κινδύνου των 

δεξαμενών κ.λ.π., αφού στις δεξαμενές κύριοι δεν έχει νερό. Το καλύτερο πρόγραμμα 

να βάλουμε τηλεχειρισμού, όταν στις δεξαμενές δεν υπάρχει νερό, υπάρχει 

πρόβλημα. Πέσαμε κάτω από τα όρια. Και ολοκληρώνοντας λέω ότι αυτές οι μέρες, 

ενώ πήγε πολύ καλά η Άνοιξη και οι αρχές του Καλοκαιριού, μου θυμίζουν  εποχές 

του 1993, που τότε πάλι η Σέρρες είχαν σοβαρό πρόβλημα με το  νερό. Και επιμένω 

ότι εγώ προσωπικά, δεν μπορώ να το ψηφίσω αυτό, διότι από την μια μεριά δίνουμε 

ένα εκ. δρχ. στο ΔΗΠΕΘΕ, από την άλλη μεριά δίνουμε εκείνα, που να μείνουν 

λεφτά για ιδία συμμετοχή. Δεν θέλω να μπω σε άλλες λεπτομέρειες, όταν τα κινητά 

είναι αυξημένα, φεύγουν οι υπάλληλοι από τις δυο η ώρα κ.λ.π. Ολοκληρώνοντας, 

λέω ότι θα ήθελα σήμερα, εφόσον υπάρχει πρόβλημα, να ερχόταν και οι γεωτρήσεις. 

Όχι που μου λέτε εσείς δύο, αλλά και για άλλες δύο. Υπάρχει πολύ σοβαρό πρόβλημα 

στην πόλη. Τώρα γιατί δεν μπορούμε να λύσουμε αυτό το πρόβλημα που είναι γι’ 

αυτούς τους 2-3 μήνες, μετά υπάρχει νερό.  

 κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι, στην ημερήσια διάταξη 

έχουμε το θέμα : «Εγγύηση του Δήμου προς την ΔΕΥΑ», για να πάρει το δάνειο 

αυτό. Από την αρχή θα πω, ότι δεν είμαι αντίθετος και για την αγορά οικοπέδου και 

για τον αυτοματισμό. Είτε ο Δήμος, είτε η ΔΕΥΑ όταν αυξάνουν την περιουσία τους, 

είναι επένδυση. Όμως  πολύ σύντομα θα κάνω μια αναφορά καταγράφοντας λίγο τα 

οικονομικά της ΔΕΥΑ και θα ήθελα μια πρόταση από τον κ. Σαουλίδη, καλόπιστα. 

Τα δάνεια, έχουμε ακόμη από το 1989, από τον κ.Ανδρέου, είναι τόσα ώστε η ΔΕΥΑ 

το 2001 να πληρώνει κάθε χρόνο 135 εκ. δρχ. τοκοχρεολύσια, συν αυτό που θα 

πάρετε. Δεύτερον. Ερχόμαστε στο άνοιγμα από την καθυστέρηση  της προηγούμενης 

Δημοτικής Αρχής 550 εκ. δρχ., από την αύξηση του κόστους. Επειδή καθυστέρησε το 

έργο να υπογραφεί. Με το διχίλιαρο θα πάρουμε τα 300 εκ. δρχ. και έχουμε πάλι ένα 

άνοιγμα 250 εκ. δρχ. που θέλουμε να πληρώσουμε. Εδώ ήθελα να κάνω μια αναφορά. 

Πολύ καλά ο κ. Δήμαρχος είπε, για το έργο που τελείωσε, επαίνεσε όλους όσους 

συνέβαλαν, αλλά δεν είδα κανέναν να πάρει την ευθύνη και να ζητήσει συγνώμη από 

τον Σερραϊκό Λαό γι’ αυτά εδώ τα 550 εκ. δρχ.  Να πούμε ότι φταίξαμε, κάτι έγινε 

και καλείται τώρα ο Σερραϊκός Λαός να πληρώσει αυτά τα χρήματα.  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Είναι θέμα γενναιότητας.  

κ. Γκότσης: Έπρεπε να γίνει. Έπρεπε τελικά εδώ, να παίρνουμε τις ευθύνες. 

Και να μην τα θέλουμε όλα ρόδινα και όμορφα. Για μια καθυστέρηση και για ένα 

τέτοιο ποσό, έπρεπε να απευθύνουμε προς τον Σερραϊκό Λαό, μια μεγάλη συγνώμη.  

Έχουμε τα έξοδα του 2000 1.175.400 δρχ., τα έσοδα 1.012.000 δρχ., δηλαδή έχουμε 

εδώ πάλι έλλειμμα 90 εκ. δρχ. Έχουμε το συσσωρευτικό έλλειμμα 872 εκ. δρχ. από 

τα 949 εκ. δρχ. που είχαμε το 1998  και 200.000 δρχ. περίπου είχαμε λιγότερο. 

Συνοψίζοντας όλα αυτά, θα ήθελα δηλαδή το άνοιγμα τα 135 εκ. δρχ. που πρέπει να 

πληρώνουμε  για  τα  τοκοχρεολύσια,  για  λοιπά,  κύριε   Αντιπρόεδρε  με  την  διπλή  
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ιδιότητα αυτή την στιγμή, θα πρέπει να μας φέρετε  ένα χρονοδιάγραμμα την επόμενη 

φορά, για να μας πείτε πως θα αντεπεξέλθει η υπηρεσία σε αυτά τα σωρευτικά 

ελλείμματα και χρέη. Διότι κ. Πρόεδρε, δεν θέλω μετά από 1-2 μήνες να τα 

φορτώσετε αυτά στον Σερραϊκό Λαό. Αναπόφευκτο θα είναι, να βάλετε ανάλογα με 

τον πληθωρισμό την τιμή πάνω στο νερό. Όλα αυξάνονται, η ΔΕΗ, το πετρέλαιο, 

κ.λ.π. Άρα θα κάνετε κι εσείς το ίδιο. Εδώ δεν θα φέρουμε αντίρρηση. Μήπως όμως 

κοστολογήσετε πολύ περισσότερο από τα πληθωριστικά, για να πληρώσετε αυτά τα 

χρέη. Πρέπει εδώ τώρα να απαντήσετε ευθαρσώς και με ειλικρίνεια, ότι δεν θα γίνει 

αυτό το πράγμα.  

 κ. Αναστασιάδης:  Εγώ θα ήθελα να παρακαλέσω τον κ. Γκότση και να του 

υπενθυμίσω, ότι η προηγούμενη Δημοτική Αρχή έχει κάνει ένα φοβερό έργο. Μέσα 

σε λίγα χρόνια, ελπίζω να αναμορφώσετε άποψη κ. Ηλία. Την μελέτη από 45.000 που 

ήταν η προηγούμενη, κατορθώσαμε με τιτάνιο αγώνα και χρόνο πολύ, να το κάνουμε 

115.000 δρχ. γι’ αυτή την πόλη, κατορθώσαμε επίσης να πάρουμε όλα τα λεφτά από 

την ΕΟΚ, να αναμορφώσουμε τα πάντα και να επιτελέσουμε ένα φοβερό έργο.  

Ουδείς περίμενε ότι θα κάνουμε τέτοιο έργο. Επί κ. Βλάχου επιτελέστηκε ένα φοβερό 

έργο. Και δεν έχεις δικαίωμα να κατηγορείς ότι έγιναν λάθη και τι έγιναν κ. Γκότση 

στα 5 και 10 δις δρχ. εάν πέσαμε έξω και όχι ότι πέσαμε έξω, γιατί έπρεπε να γίνουν 

έργα συμπληρωματικά. Και αυτό ήταν ζημία; Όχι. Λυπάμαι πάρα πολύ. Εγώ πιστεύω 

ότι, η προηγούμενη Δημοτική Αρχή έκανε πολύ μεγάλο έργο. Κατόρθωσε σε 

σύντομο χρονικό διάστημα να περάσει όλες αυτές τις μελέτες, να τις αξιοποιήσει και 

να  κάνει έργο.  

 κ. Περδίκης: Είχα την ατυχία να απουσιάζω στην τελευταία συνεδρίαση του 

Δ.Σ. Όπου πληροφορήθηκα ότι έγινε μια ενδιαφέρουσα συζήτηση για τα οικονομικά 

της ΔΕΥΑΣ. Αλλά φαίνεται ότι ο συνάδελφος κ. Μπάρκας, θα ήθελε να τα 

ξανακουβεντιάσουμε, πιστεύοντας ότι έχουμε όλοι μας ασθενή μνήμη. Γι’ αυτό 

επιγραμματικά και χωρίς σχολιασμούς παραπανίσιους, σ’ αυτά τα οποία ο κ. 

συνάδελφος Μπάρκας είπε, τα οποία δεν τόλμησε να πει σε μια συνεδρίαση που 

κάναμε αποκλειστικά για τα οικονομικά της ΔΕΥΑ τον Φλεβάρη του 1999. Γιατί 

ήταν πολύ ζωντανά και πρόσφατα τότε. Νομίζει όμως, ότι στο πέρασμα δυο χρόνων 

μετά από εκείνη την εποχή, ξεχάστηκαν όλα και σκέφτηκε <άρα μπορώ να βγω σαν 

Μπάρκας και να λέω ότι μου έρχεται. Και να ασκώ και κριτική για κάποια πράγματα 

και να δηλώνω με «δήθεν» πολιτικό θάρρος, ότι εγώ δεν ψηφίζω την εγγύηση αυτών 

των δανείων από το Τ.Π. & Δ. της ΔΕΥΑΣ και προτιμώ αυτά τα εκατομμύρια, να τα 

κάνει κάτι άλλο>. Και είπε: μισθοδοσία προσωπικού (ο κ. Μπάρκας ήταν ο 

Διευθύνων Σύμβουλος – Αντιπρόεδρος της ΔΕΥΑΣ, με εκείνα τα αυξημένα 

καθήκοντα από το Δ.Σ. της επιχείρησης, που το 1996 υπέγραψε την Εθνική 

Συλλογική Σύμβαση Εργασίας, ανάμεσα στο σύνολο των  εργαζομένων στις ΔΕΥΑ 

όλης της χώρας, του Υπουργείου Εργασίας και την Ένωση των ΔΕΥΑ. Κατά 

συνέπεια, ο μισθός οποιουδήποτε εργαζόμενου σε οποιαδήποτε ΔΕΥΑ της 

επικράτειας, καθορίζεται  αυστηρά μέσα από την Εθνική Συλλογική Σύμβαση 

Εργασίας. Και υπεγράφη επί Αντιπροέδρου και Διευθύνοντα Συμβούλου της ΔΕΥΑΣ 

του ιδίου). Στις δαπάνες λέει της ΔΕΥΑΣ, πληρώνει και έναν δημοσιογράφο, που 

ανακάλυψε σήμερα περιχαρής ότι έπιασε λαβράκι, να το βγάλει και στην φόρα. 

Πράγματι, από τα μέσα του 1999, αν θυμάμαι καλά, έχει μια σύμβαση έργου της 

ΔΕΥΑ  με  έναν  δημοσιογράφο.  Η  αμοιβή  του  συνολικά  τον  χρόνο  είναι,   μικτές  
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αμοιβές, περί το 1.200.000 δρχ. Αυτός, ως συνώνυμος και συνεπώνυμος 

δημοσιογράφος, αμοίβεται λοιπόν από αυτή την σπάταλη επιχείρηση σήμερα, εδώ και 

ενάμιση χρόνο, με αυτό το ποσό. Να θυμίσουμε, άλλους συνώνυμους και 

συνεπώνυμους δημοσιογράφους και εκδότες, με πόσα εκατομμύρια ετησίως 

αμοίβονταν; Τα κιτάπια της ΔΕΥΑΣ υπάρχουν. Μιλάμε για ποσά, τα οποία είναι 

διψήφια νούμερα εκατομμυρίων. Όσο δε, για να εξαιρέσω το μισθολόγιο της ΔΕΥΑ 

στο σύνολο των εργαζομένων από τα Διευθυντικά στελέχη που είναι τρία (3) στην 

ΔΕΥΑ των Σερρών, το Φθινόπωρο του 1998 μετά τις Δημοτικές  Εκλογές και λίγο 

πριν το πέρας της διοίκησης της Εταιρείας, ψηφίστηκε ο μισθός του κ. Γενικού 

Διευθυντή, του Προϊσταμένου των Οικονομικών των Διοικητικών Υπηρεσιών και της 

Προϊσταμένης τότε της Τεχνικής Υπηρεσίας. Ήταν Νοέμβριος ή Δεκέμβριος του 

1998. 

 κα Ζαπάρα: Γιατί αυτή η αναδρομή κύριε Πρόεδρε, δεν καταλαβαίνω! 

 κ. Περδίκης: Γιατί ο κ. συνάδελφος έκπληκτος, τον Ιούνιο του 2001 έρχεται 

να ασκήσει κριτική για σπάταλη οικονομική διαχείριση της ΔΕΥΑ, όταν επί δικών 

του ημερών υπεγράφη η Ε.Σ.Σ. Εργασίας. Αλλά από την άλλη μεριά, έχουμε 

αναφορά, επί της ουσίας τώρα, επί των δανείων για τα οποία ζητείται η εγγύηση του 

Δήμου. Συμπτωματικά, το έργο για το ολοκληρωμένο σύστημα διαχείρισης δικτύου 

ύδρευσης Σερρών, ξέρετε πότε έγινε; Είναι ενταγμένο στο ΕΠΕ του Υπ. Ανάπτυξης 

του ΕΦΕΠΕ. Εγκρίθηκε το 1997 κ. Μπάρκα; Γνωρίζατε ότι υπήρχε ιδία συμμετοχή; 

Τι πληρώσατε για ιδία συμμετοχή μέχρι 31-12-1998. Τίποτα! Αφήσατε περίσσευμα 

στο Ταμείο για να πληρωθεί αυτή η συμμετοχή;  

 κ. Μπάρκας: 1 δις 200 εκ. δρχ. αφήσαμε. 

 κ. Περδίκης: Χρέη αφήσατε. Δεύτερον, αυτός ο χώρος που προορίζεται για 

την στέγαση  της ΔΕΥΑΣ, ξέρετε ποιο ακίνητο είναι; Δίπλα ακριβώς από τον 

Σιδηροδρομικό Σταθμό, απέναντι από το Ηρώων και τους Μύλους.  Ξέρετε 

συνάδελφοι εσείς που είσαστε καινούργιοι και δεν ήσασταν Δημοτικοί Σύμβουλοι το 

1997, πότε έγινε η τροποποίηση του Γ.Π.Σ. Σερρών; Πιστεύω, ο πρόεδρος εκείνης 

της θητείας, να  μας το υπενθυμίσει. Πότε χαρακτηρίστηκε από το Γ.Π.Σ. Σερρών 

αυτό το συγκεκριμένο οικόπεδο με τον πολεοδομικό χαρακτηρισμό οικόπεδο 

στέγασης υπηρεσιών της ΔΕΥΑΣ. Το 1997.  Και έρχεται τώρα ο κ. Μπάρκας, αφού 

δεσμεύει με το Γενικό Πολεοδομικό που ψήφισε κι αυτός, και ήταν και πλειοψηφία 

στο Δ.Σ., μετά από τρία χρόνια, να κάνει ότι δεν ξέρει τίποτα γι’ αυτό. Ψηφίζει σαν 

έργο στην ΔΕΥΑΣ το 1997 να γίνει αυτό το ολοκληρωμένο σύστημα διαχείρισης του 

δικτύου ύδρευσης, γίνεται το έργο, λεφτά δεν αφήνει, δεν έχει πληρώσει δεκάρα 

τσακιστή και τώρα λέει: «μα θα πάρετε δάνειο»; Και κύριε Μπάρκα μην με 

προκαλείτε με τον Συγκριτικό Πίνακα που πληρώνει η ΔΕΥΑΣ και θα πληρώνει με 

τα δάνεια για τον Βιολογικό Καθαρισμό.  Το είχα βάλει στο Δ.Σ. και είχα την ευτυχία 

να είμαστε εσύ κι εγώ σε ένα κανάλι, του οποίου ήσασταν μέτοχος εκείνη την εποχή 

και να κουβεντιάζουμε το ίδιο θέμα.  Δυστυχώς αυτά που έλεγα τότε και στο Δ.Σ.  

και στην ΔΕΥΑΣ και δημόσια σε διάλογο με τον κ. Μπάρκα, βγήκαν αληθινά μέχρι 

δραχμής.  

 

 

 Ακολουθεί έντονη αντίδραση της Αντιπολίτευσης.  (Ο κ. Αναστασιάδης, η κα 

Ζαπάρα, ο κ. Μπάρκας και ο κ. Σωτηριάδης).  
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 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Κύριε Σωτηριάδη, για να 

μην ήμαστε άδικοι στις τοποθετήσεις, επειδή ο κ. Μπάρκας τοποθετήθηκε γενικά για 

το θέμα της ΔΕΥΑΣ, γι’ αυτό επιτρέπουμε στον κ. Περδίκη να πει ολοκληρωμένα την 

άποψή του. Δεν θα στερήσουμε από τον κ. Μπάρκα την δευτερολογία. Και θα 

κλείσουμε με τον κ. Πρόεδρο, ο οποίος θα πει αυτά που θέλει.  

 κ. Περδίκης: Χαίρομαι για την ευαισθησία των συναδέλφων να με 

διακόψουν, δεν είχαν όμως την ίδια ευαισθησία, όταν αυτά τη ζητήματα τα έβαζε ο 

δικός τους συνάδελφος και τότε έκριναν, ότι είναι μια καλή ευκαιρία δήθεν να 

ασκήσουν Αντιπολίτευση στη σημερινή διαχειριστική ομάδα της ΔΕΥΑΣ και τη 

σημερινή Δημοτική Αρχή, βασιζόμενος σ’ αυτό που είπα στην αρχή. Ότι έχει την 

εντύπωση, ότι δεν έχουμε μνήμη, δεν είναι καταγραμμένες οι θέσεις του, ότι σήμερα 

ένα πέπλο  σιωπής έχει σκεπάσει την διαχείριση της ΔΕΥΑΣ μέχρι 31-12-1998. Όπως 

βέβαια κι εκείνα τα θέματα για τους εργαζόμενους στην ΔΕΥΑ, τα έβαζα στο Δ.Σ.  

 κ. Αναστασιάδης: Η προηγούμενη Δημοτική Αρχή, έκανε έργο. 

 κ. Περδίκης: Δεν με ενδιαφέρει. Να ψηφίσει ο καθένας στο Δ.Σ. Είναι 

δικαίωμά του. Αλλά δεν ανέχομαι σ’ αυτό το επίσημο τραπέζι του Δ.Σ. να βγαίνουν 

συνάδελφοί μου  και να θεωρούν ότι δεν έχουν μνήμη, ότι δεν ξέρουν τι ψήφισαν οι 

ίδιοι και πως συμπεριφορόντουσαν οι ίδιοι όταν ασκούσαν διοίκηση και διαχείριση 

και να βγαίνουν τον Ιούνιο του 2001, «ως παρθέναι», και να λένε: «μα τι γίνεται μ’ 

εκείνα, τι γίνεται με τ’ άλλα;». Πράγματα που τ’ έκαναν οι ίδιοι. Αντί να τολμήσουν 

και να πουν, ότι τουλάχιστον αυτή η διοίκηση της ΔΕΥΑΣ σήμερα παίρνει το 

πολιτικό θάρρος από ανάγκη για τα χρέη που δημιούργησε η προηγούμενη Δημοτική 

Αρχή, να φορτώσει τα τιμολόγια με τα δάνεια, ζητάει και τα ρέστα από πάνω.  

 κ. Μπάρκας: Να σας πω κάτι. Η προηγούμενη Δημοτική Αρχή, δεν πήρε 

κανένα δάνειο. Σας λέω να το ξέρετε για τα 338.000.000 δρχ. τα οποία είχαν 

μεταβιβαστεί στην ΔΕΥΑΣ από άλλα δάνεια, και 100 εκ. δρχ. από αυτά ήταν του κ. 

Μητλιάγκα, πληρώναμε 80 εκ. δρχ. κάθε χρόνο υποχρεώσεις.  Να θυμίσω στον κ. 

Περδίκη, ότι κάθε Δημοτική Αρχή αναλαμβάνει και κάποιες υποχρεώσεις από τους 

προηγούμενους. Πληρώσαμε 35 με 40 εκ. δρχ. την αποζημίωση του τριώροφου 

Νικολούδη που έπεσε, την Κόκκινη Πέμπτη το 1994. Πληρώσαμε την κα Μπαρά 

άλλα 15 εκ. δρχ. και χώρια τα άλλα.  Φθάσαμε να πληρώνουμε άλλα 80 εκ. δρχ. για 

υποχρεώσεις, οι οποίες ήταν συμβατικές.  Αυτά τώρα που έρχεται και λέει ο κ. 

Περδίκης, θα περίμενα να είναι λίγο πιο θετικός, δεν μπορούμε να πηγαίνουμε πίσω. 

Αν θέλει να του απαντήσω. Έχω με δικά του γράμματα, αυτά που έλεγε τότε για τον 

Βιολογικό Καθαρισμό. Αυτό που θέλω να πω όμως είναι, αν θέλετε να κάνουμε μια 

συζήτηση στο μέλλον για τον βιολογικό  και για όλα. Σας τονίζω πάλι, ότι αυτά είναι 

τα στοιχεία της υπηρεσίας 28-3-2001. Η μισθοδοσία της ΔΕΥΑΣ, πήγε στα 800 εκ. 

δρχ. Φθάνουν περίπου το 70% του προϋπολογισμού.  Είναι πολύ σοβαρό αυτό.  Δεν 

συμπεριλαμβάνονται τα χρήματα που παίρνουν για τον ρουχισμό τους, που από 14-17 

πήγαν στα 30 εκ. δρχ.   Είπατε κ. Περδίκη, ότι τον Σεπτέμβριο του 1998, το είχα πει 

και σε προηγούμενο Δ.Σ. και με σταυρώναν όλοι και από τον δικό μου συνδυασμό, 

ότι πρέπει να προχωρήσει και ανέλαβα μια πολύ μεγάλη ευθύνη με αυτούς τους 

συγκριτικούς. Υπήρχε επιτροπή εισήγησης για την μελέτη του Συγκριτικού. Δηλαδή 

εγώ, δεν έβαλα πουθενά την υπογραφή μου, ούτε στην μελέτη του συγκριτικού, γιατί 

αυξήθηκε το αντικείμενο, ούτε αν θέλετε, σε οποιαδήποτε άλλη μελέτη που είχε 

σχέση  με  αυτό.  Ο  κ. Μητλιάγκας, πήρε ένα δάνειο, το οποίο εμείς προχωρήσαμε με  
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αυτεπιστασία και κάναμε τα διπλάσια μέτρα σε αγωγούς. Ένα έργο όμως που έγινε το 

1994, το οποίο ξεκίνησε από τον Αγ. Ιωάννη μέχρι τον Αγ. Γεώργιο, μεταφορικός 

αγωγός, είχε 400 <Σι Ντο>. Αναγκάστηκε φέτος την Άνοιξη η ΔΕΥΑΣ, να κόψει από 

αλλού τον αγωγό που πάει στην Καλλιθέα, μέσα στην τετραετία, για να ξανακάνει 

αυτόν τον αγωγό που έκανε ο εργολάβος. Και εγώ λέω: με μια καλή έκπτωση για τα 

έργα της ύδρευσης που πήραν τώρα οι εργολάβοι, που είναι μεταξύ 13 και 20%, ενώ 

τα έργα της αποχέτευσης που είχαν πιο βαθιά σκαψίματα,  εδώ τα σκαψίματα είναι 60 

με 80 πόντους, γίνεται καθαρή επίβλεψη και τους αφήσαμε τους εργολάβους να μην 

κάνουν την αποκατάσταση. Και εσείς έχετε το πολιτικό κόστος κύριοι. Λοιπόν, δεν 

ψηφίζω τα δάνεια, γιατί η ΔΕΥΑΣ, είτε με τις 400 δρχ. που έβαλε στα υδρόμετρα, 

είτε με άλλο τρόπο, ανακούφισε το κεφάλαιο με τα 500 εκ. δρχ. για την συμμετοχή, 

αυξάνουν την αποχέτευση κατά 10.000 δρχ., γιατί αφήσαμε χρέη στον Βιολογικό. Τα 

ανταποδοτικά πήγανε 3,5 δις δρχ.  και άλλα 2 δις δρχ. τα δάνεια, πάνε 4,5 δις δρχ.  

4,5 δις δρχ. ήταν τα χρέη; Τι είναι αυτά που λέτε;  

 κ. Περδίκης: Λυπάμαι για την έλλειψη του πολιτικού θάρρους από έναν Δ.Σ., 

ο οποίος ανερυθρίαστα σήμερα γυρνάει και λέει μετά από 2,5 έως 3,5 χρόνια: «δεν 

υπάρχει δικιά μου υπογραφή, δήθεν, κάτω από τον συγκριτικό πίνακα της ΔΕΥΑΣ 

για τον Βιολογικό Καθαρισμό, δεν υπάρχει δικιά μου υπογραφή και δεν ψηφίζω την 

εγγύηση του Δήμου για τα δάνεια, για έργα τα οποία επέλεξε ο ίδιος ως πρόεδρος και 

διευθύνων σύμβουλος της ΔΕΥΑΣ, το 1997. Και για τους αυτοματισμούς από το 

ΕΦΕΠΕ και για το Γ.Π.Σ. Σερρών, του οποίου τροποποίηση υπερψήφισε το 1997. 

Λυπάμαι για την στάση την πολιτική Δημοτικού Συμβούλου.  

 κ. Σαουλίδης: Συνάδελφοι, δεν θα καθυστερήσω. Απλά, παρακάλεσα την 

προηγούμενη φορά, έχουμε μια επιχείρηση. Πέρασε μια περίοδο κρίσιμη με 

προβλήματα κ.λ.π.  Γίνεται μια προσπάθεια, όπου υπάρχουν αρνητικά, είναι θεμιτό 

να υπάρχουν κριτικές, όλοι μαζί να διορθώσουμε αυτή την επιχείρηση, ώστε να πάει 

όσο το δυνατόν καλύτερα. Η αγωνία είναι δεδομένη. Κανείς δεν τα αρνείται αυτά τα 

πράγματα.  

 κ. Αναστασιάδης: Πείτε, έγινε έργο ή δεν έγινε. Σας παρακαλώ!  

 κ. Σαουλίδης: Αυτό το έχω πει και δημόσια και εδώ στην αίθουσα πάρα 

πολλές φορές. Έχουν απορροφηθεί 7,5 δις δρχ. από αυτή την επιχείρηση. Έχουμε 

κατοχυρωθεί και καταξιωθεί σε πανελλήνιο επίπεδο σαν μια επιχείρηση, η οποία 

εκτελεί ένα  πάρα πολύ καλό έργο. Δώσαμε εξετάσεις και πιστεύω ότι, αυτό 

δείχνουμε καθημερινά. Χθες ήταν ο Βιολογικός Καθαρισμός, σήμερα είναι οι 

δεξαμενές, οι αγωγοί και πάρα πολλά καινούργια έργα που θα ενταχθούν στο Γ’ 

Κ.Π.Σ.  

Για τα δάνεια τώρα. Το παιδέψαμε πολύ το θέμα. Ήρθε 4 φορές στο Δ/κό Συμβούλιο. 

Υπήρξαν προβληματισμοί. Κανείς δεν θέλει να χρεώνεται  και να παίρνει δάνεια. Να 

σας πω ένα στοιχείο. Το επιτόκιο στο Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων, είναι 

7%. Ήδη με απόφασή του κατεβαίνει στο 6 με 5%. Όπως καταλαβαίνετε 

διευκολύνεται η δανειοδότησή μας. Υπήρχαν ανάγκες. Χαρακτηρίστηκε το οικόπεδό. 

Οι ιδιώτες, μπλοκαρίστηκαν και δεν μπορούσαν να κάνουν τίποτα. Ήταν 16 (δέκα 

έξι) στρέμματα. Είναι και ανάγκη όμως. Δεν μπορείς να παίρνεις μηχανήματα 130-

200-500 εκ. δρχ. και να τα έχεις εκτεθειμένα, φιλοξενούμενος στο αμαξοστάσιο του 

Δήμου. Πρέπει να γίνουν ειδικοί χώροι, να μην μπορούν να πάθουν ζημιές. Ήταν  

αναγκαίο.  Θα  γίνει  μια  μεγάλη  ΔΕΥΑ  σε  Νομαρχιακό επίπεδο. Υπάρχουν τέτοιες  
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λειτουργίες και τέτοιες ανάγκες, που έπρεπε να προχωρήσουμε, να το 

κατασκευάσουμε. Να γίνουν σύγχρονα γραφεία, γιατί θα είναι μια σύγχρονη 

επιχείρηση, η οποία θα έχει άλλες προοπτικές και άλλες επιλογές. Τα συγκεκριμένα 

δάνεια ήταν, το ένα για το οικόπεδο και το άλλο για το ΕΠΕ. Ήταν ένα πρόγραμμα, 

που το πήρε η προηγούμενη Δημοτική Αρχή και είχε 55% ιδία συμμετοχή  και 45% 

της Ευρωπαϊκής Κοινότητας. Δώσαμε ένα ποσό  και δεν έχουμε για τα υπόλοιπα. 

Συγκεντρώνουμε χρήματα και από το πρόβλημα το οικονομικό που είχαμε, τα δίναμε 

στην ιδία συμμετοχή. Όπως πήραμε κι ένα ακόμα δάνειο 538 εκ. δρχ., το οποίο θα 

αποπληρωθεί από το Υπ. Εθνικής Οικονομίας, σαν επιστροφή του 20%, απ’ ευθείας. 

Δεν γινόταν αλλιώς. Μπλοκαρίστηκαν όλες οι ΔΕΥΑ της Ελλάδος και από την 

παρέμβαση που έκανε η ΕΔΕΥΑ, με παρέμβαση Δημάρχου, μας δώσανε δάνεια για 

να δώσουμε  αυτό τον χρόνο την ιδία συμμετοχή. Και όταν πάρουμε πίσω τα χρήματα 

αυτά να δοθεί η δυνατότητα να εξοφληθούν. Να πω δυο-τρία πράγματα, γιατί ο 

συνάδελφος ο Σάκης που ξέρει τα πράγματα, θα πρέπει να είναι πιο προσεκτικός. 

Είναι γεγονός ότι είχαμε μια απώλεια νερού αυτά τα χρόνια, 70 κυβικά την ώρα. Στον 

προγραμματισμό που κάναμε, έχουμε:  Κατασκευή μεταφορικών αγωγών στην πόλη, 

που είναι σημαντικό. Έχουν κατασκευαστεί 35.000 μέτρα αγωγών αντικατάστασης 

πρωτεύοντος και σε κάποια σημεία δευτερεύοντος του δικτύου. Είναι πολύ 

σημαντικό συνάδελφοι. Κατανοούμε όλοι μας, ότι θα βοηθήσει πάρα πολύ στην 

ποιότητα και την ποσότητα του νερού, γιατί έχουμε πολλές διαρροές. Στους 

συνοικισμούς τους δύο, στους Επταμύλους κάναμε για πρώτη φορά μια σημαντική 

παρέμβαση. Κάναμε ταυτόχρονα έργο ύδρευσης και αποχέτευσης. Δεν θα 

ξανασκαφτεί. Τελείωσε. Δηλαδή, συνολικά κατασκευάστηκε δίκτυο ύδρευσης 41.000 

μέτρα  αυτό το διάστημα.  Είπε ο κ. Μπάρκας κάτι, στο οποίο κάνει λάθος. Στα 

αντλιοστάσια, έγινε το εξής: έγινε δημοπρασία, τα πήρε ένας εργολάβος, έπρεπε να 

γίνουν δυο γεωτρήσεις. Στην τελευταία φάση, λόγω έλλειψης τεχνογνωσίας, έγινε 

ζημιά. Χωρίς δικό μας κόστος. Το μόνο κόστος ήταν, ότι άργησε. Έπρεπε το έργο να 

είναι πιο μπροστά έτοιμο. Δεν καταφέραμε να έχουμε έγκαιρα το νερό. Αυτό είναι 

ένα θέμα. Η τελευταία γεώτρηση όμως πήγε πολύ καλά και ήδη από αύριο 

συνεχίζεται και η άλλη. Εμείς αν είχαμε τα 250 κ. που έβγαλε αυτή η γεώτρηση, που 

είναι μεγάλη γεώτρηση και προβλέπεται να γίνει και σ’ αυτή και στην άλλη, 

ηλεκτροπαραγωγικό ζεύγος και να τροφοδοτεί τις δεξαμενές. Η Ναούσης με 4.000 

κυβικά που ήταν ιστορία για όλους μας, ήταν ένα όνειρο από παλιά, από τα χρόνια 

του κ. Ανδρέου. Μπορέσαμε με τα χρήματα που πήραμε από το 1 δις, μέσα σε ένα 

πολύ μικρό χρονικό διάστημα, να την φτιάξουμε κι αυτή όπως και τις άλλες. Οι 

αυξήσεις που είχαμε την διετία αυτή σε ρεύμα και μισθούς, ήταν πολλαπλάσιες  από 

τις αυξήσεις που είχαμε στο νερό. Η τιμολογιακή πολιτική καθορίσθηκε το 1999  και 

καθορίσαμε ποια δάνεια. Τιμαριθμική αναπροσαρμογή σε σχέση με τον πληθωρισμό. 

Καμία άλλη αύξηση. Έξω από τα λεφτά που βάλαμε για την αποπληρωμή του 

βιολογικού καθαρισμού. Είχαμε στους μισθούς των υπαλλήλων αύξηση10% στην 

πρώτη χρονιά και 5% στην προηγούμενη χρονιά. Εμείς είχαμε αύξηση 2,9% στο 

νερό. Χρειάζονται δυο πράγματα. Σωστή διαχείριση, που προσπαθούμε να την 

κάνουμε και δεν διαφωνεί κανείς. Ποιος δεν έχει αγωνία, όταν γίνεται μια δαπάνη 

επιπλέον;  

 κ. Αναστασιάδης: Δεν πρέπει να έχουμε εμείς εκεί γεννήτριες;  ΄Όταν θα 

γίνεται διακοπή από την ΔΕΗ, να υπάρχουν γεννήτριες να δίνουν νερό στις 

δεξαμενές.      
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 κ. Σαουλίδης: Στις 30 Ιουνίου, θα έχουμε 14.000 κυβικά στην πόλη από τις 

δεξαμενές. Δυο γεωτρήσεις, η μια που είναι έτοιμη 250 κυβικών, η οποία θα έχει και 

ηλεκτροπαραγωγό ζεύγος για να τροφοδοτεί και να ξεπεράσουμε και το πρόβλημα 

διακοπής ρεύματος. Επειδή αυτά που είπε ο κ. Μπάρκας ήδη τα κάναμε, 

υλοποιούνται, θεωρώ ότι είναι αρνητικό αυτό που είπε. Κανονικά πρέπει να ψηφίσει, 

γιατί αυτά υλοποιούνται ήδη.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Πρώτα-πρώτα, παρά τις αντιθέσεις όσον αφορά τις 

τακτικές, που είναι δικαιολογημένες στην δημοκρατία, εγώ στην πιο επίσημη στιγμή 

της αναγνώρισης του έργου της ΔΕΥΑ, ευχαρίστησα την προηγούμενη Δημοτική 

Αρχή, για το έργο που επιτέλεσε κατά την θητεία της, στον τομέα του Βιολογικού 

Καθαρισμού και γενικά του όλου έργου. Δεν ήμαστε μικρόψυχοι.  

Δεύτερον, δεν είναι δυνατόν συνάδελφοι, για να μην κουράσουμε τον Σερραϊκό Λαό, 

κάθε φορά που συζητάμε ένα επιμέρους θέμα για μια Δημοτική Επιχείρηση, να 

θίγουμε και το γενικό. Δεν γίνεται αυτό. Κάθε φορά να μιλάμε γενικά για την 

ΔΕΠΚΑ, την ΔΕΥΑ κ.λ.π. Αν θέλετε προκαλέστε συζήτηση ξεχωριστή, ή προ 

ημερήσιας διάταξης, μόνο για την ΔΕΥΑ, ή για άλλη.  

Τρίτον, εσείς το καταψηφίζετε. Ξέρετε ότι ο κ. Βλάχος, στο Δ/κό Συμβούλιο της 

ΔΕΥΑ, το ψήφισε; Και πολύ καλά έκανε, διότι έκρινε ότι έπρεπε να εξασφαλιστεί 

χώρος για να γίνει ένα σύγχρονο και επαρκές κτίριο της ΔΕΥΑ και όχι αυτή η τρύπα 

εδώ πέρα και βέβαια πρέπει να γίνει εκσυγχρονισμός του όλου συστήματος ελέγχου.  

Τώρα έρχεστε  και μας κατηγορείτε ότι υλοποιούμε αποφάσεις, που εσείς ξεκινήσατε;  

Δεν το καταλαβαίνω.  

 κ. Σαουλίδης:  Συγνώμη κύριε Δήμαρχε, πρέπει να πω κάτι. Επειδή πρέπει η 

ΔΕΥΑ και να εκδίδει τον ισολογισμό σε έντυπο, που είναι υποχρέωσή μας να το 

κάνουμε κάθε χρόνο, και το ξέρει ο κ. Μπάρκας αυτό, γιατί φεύγοντας μου το 

επεσήμανε. Αλλά υπάρχουν κι άλλα πολλά πράγματα που γίνονται. Έντυπα για τους 

λογαριασμούς και λοιπά, εκτιμήσαμε ότι πρέπει να έχουμε έναν συνεργάτη με 

υποτυπώδη αμοιβή, για να μπορεί να μας βοηθάει σ’ αυτή την δουλειά. Και στα 

ζητήματα τα αισθητικά, αλλά και στα ουσιαστικά. Και πιστεύω, ότι η δουλειά που 

παράγεται είναι μεγαλύτερη από το ποσό που δίνουμε. Δίνουμε το λιγότερο δυνατό.  

Και ήταν ομόφωνη η απόφαση.  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Φτάσαμε στην ψηφοφορία. 

Εγώ εκτιμώ, ότι είναι ομόφωνα αποδεκτή η απόφαση.  

 κ. Μπάρκας: Εγώ δεν ψηφίζω, αν και είναι χαμηλά τα επιτόκια. Ψηφίζω 

αρνητικά, ως προς το οικόπεδο.   

 

 

 - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί ο κ. Μπάρκας, ως προς το οικόπεδο. 

  

 

ΘΕΜΑ 11ο:  Αναπροσαρμογή του κατωτάτου χρηματικού προστίμου σε 

παράνομους πλανόδιους πωλητές.   

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Τα πρόστιμα ανεβαίνουν 

από 20.000 δρχ. σε 50.000 δρχ., σύμφωνα με το Νόμο.  
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 12ο:  Συνέχιση της σύμβασης του Δήμου με τον ΟΤΕ, στο Πρόγραμμα 

μεγάλων πελατών.   

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Αφορά τους υπαλλήλους. 

Τα κινητά που  έχουν οι υπάλληλοι.  

 κα Ζαπάρα: Μιλάει για πρόγραμμα Μεγάλων Πελατών. Μήπως είναι κάτι 

άλλο;  

 κ. Τερζόπουλος: Αφορά τους υπαλλήλους και έχει οριστεί υπόλογος, 

υπάλληλος του Δήμου, γι’ αυτή την σύμβαση.  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Αφορά  ένα ειδικό 

πρόγραμμα του Ο.Τ.Ε., στο οποίο εντάχθηκαν οι υπάλληλοι και τώρα συνεχίζεται-

ανανεώνεται.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 13ο:  Συνέχιση εκτέλεσης των εργασιών μελέτης και συγκέντρωσης του 

υλικού για την έκδοση δίγλωσσου οδηγού από την Δ.Ε.Ε.Κ.   

 

 

 κ. Πρόεδρος: Από την προγραμματική σύμβαση που υπάρχει ανάμεσα στο 

Δήμο και στην ΔΕΕΚ μέσα από το INTERREG II, για την χρηματοδότηση του 

συγκεκριμένου έργου κατά 70% από το INTERREG, υπάρχει μια οφειλή 2.400.000 

δρχ., που πρέπει να αποδοθεί στην ΔΕΕΚ, του 1996-97.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 14ο:  Συμμετοχή του Δήμου στην Αστική μη Κερδοσκοπική Εταιρεία με την 

επωνυμία «Φεστιβάλ Αμφίπολης» και ορισμός εκπροσώπου του στο 

Δ.Σ. της εταιρίας.   

 

 

 κ. Πρόεδρος: Έχει γίνει τροποποίηση του καταστατικού της Αστικής μη 

Κερδοσκοπικής Εταιρείας με την επωνυμία «Φεστιβάλ Αμφίπολης» και προτάθηκε η 

συμμετοχή της Νομαρχιακής Αυτ/σης και του Δήμου Σερρών. Πρέπει να ορίσουμε 

έναν εκπρόσωπο Δημοτικό Σύμβουλο για το Δ.Σ. της εταιρείας. Προτείνεται ο κ. 

Νίκος Αργυριάδης.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, εμείς κρίνουμε και το εισηγούμαι 

προσωπικά,  ότι ένα Φεστιβάλ περιωπής πρέπει να υπάρχει στο Νομό Σερρών. Η δική  
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μου η πρόταση ήταν, να εναγκαλιστεί αυτό το Φεστιβάλ από τη Νομαρχιακή Αυτ/ση 

η ΤΕΔΚ και ο Δήμος μέσα στον οποίο βρίσκεται ο χώρος. Όμως υπάρχει κάποιο 

πρόβλημα και η ΤΕΔΚ, δεν μπορεί να συμμετέχει. Γι’ αυτό πήρα την απόφαση, να 

εισηγηθώ προσωπικά την συμμετοχή του Δήμου Σερρών, σ’ αυτό το Φεστιβάλ. Αν 

χρειαστεί, θα δώσουμε χρήματα. Να το ξέρετε. Αυτή την στιγμή όμως λένε, ότι ο κ. 

Νίκος Αργυριάδης, ο οποίος είναι πρόεδρος του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., να εκπροσωπεί τον 

Δήμο σ’ αυτή την εταιρεία.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 15ο:  Τροποποίηση της υπ’ αρ. 265/2001 Α.Δ.Σ. για το «Πρόγραμμα Βοήθεια 

στο σπίτι».   

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών  του Δήμου.   

 

 

 κα Ζαπάρα: Μέσα στις προμήθειες, συμπεριλαμβάνεται και η αγορά ενός 

μεγάλου απορριμματοφόρου, ενός αυτ/του, κ.λ.π. Αυτά τα πράγματα έμπαιναν 

χωριστά θέματα κάποτε. Δείτε τώρα, αγορά ενός επιβατηγού αυτ/του, αγορά ενός 

άλλου μηχανήματος, προμήθεια ενός λεωφορείου 18+1 θέσεων. 

 κ. Πρόεδρος: Λάθος κάνατε κύριοι συνάδελφοι. Στο φάκελο της Τεχνικής 

Υπηρεσίας ήταν αυτά.  

 κ. Μπάρκας: Δηλαδή αυτά που ήρθαν στο παραπέντε; Εδώ έχετε 25 εκ. δρχ. 

για να πάρετε κάδους απορριμμάτων.  

 κ. Πρόεδρος: Αυτό, είναι προμήθεια τροχήλατου κάδου, που γίνεται από το 

Γραφείο Προμηθειών. Άλλο πράγμα είναι αυτό.  

 κ. Μπάρκας: Αυτό είναι που έλεγα προηγουμένως κ. Περδίκη. 185 εκ. δρχ. 

δεν μπορούσε να έρθει σαν χωριστό θέμα; Αυτό ήρθε στις 13.15΄ σήμερα. Ας το 

κρατούσατε.  

 κα Ζαπάρα: Επειδή αυτού του είδους οι αγορές γραφότανε πάντα και σεις το 

ξέρετε, ότι θα αγοράζαμε ένα επιβατικό αυτοκίνητο 18+1 θέσεων για τις ανάγκες  

κ.λ.π. Το επισημαίνω αυτό, γιατί όταν αυτή η απόφαση του Δ.Σ. θα πάει στη 

Νομαρχία και θα εγκριθεί, που θέλει και μια προεγγραφή στο Υπ. Οικονομικών, σε 

μια κατάσταση που γίνεται στην αρχή της χρονιάς, θέλει μια αυτοτελή απόφαση του 

Δ.Σ. για αγορά ενός αυτοκινήτου. Διότι δεν νομίζω, ότι προμήθειες για μεγάλα αυτ/το 

και μηχανήματα, μπαίνουν έτσι μέσα στον φάκελο. Δεν γινόταν ποτέ αυτό. 

 κ. Πρόεδρος: Όχι κα Ζαπάρα. Σε άλλο φάκελο ήταν αυτά, στο 7ο θέμα.  

κα Ζαπάρα: Κύριε Πρόεδρε, όπου και να ήταν, δεν είναι γραμμένα σαν 

ξεχωριστό θέμα. Αυτό λέω εγώ.  
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κ. Τερζόπουλος: Η εισήγηση για τους κάδους, είναι στον κανονικό φάκελο. 

κα Ζαπάρα: Εγώ δεν μιλώ για τους κάδους, αλλά για το φορτηγάκι 19+1 

θέσεων.  

κ. Πρόεδρος: κα Ζαπάρα δεν είναι στις προμήθειες. Στον φάκελο (7) ήταν 

αυτό.  

κα Ζαπάρα: Εγώ άλλο λέω. Δεν λέω σε ποιο φάκελο μπήκε. Όμως λέω, ότι 

εδώ πάντα συνηθιζόταν κι αυτό είναι το νόμιμο, η αγορά ενός αυτοκινήτου να 

μπαίνει σαν θέμα, το  εγκρίνουμε και βοηθώ ως προς το εξής: για να 

πραγματοποιηθεί αυτή η αγορά, εγώ ταλαιπωρήθηκα, από την εμπειρία μου σας 

μιλάω, 14 μήνες δεν μπορούσα να πάρω αυτοκίνητο, αν θυμόσαστε, πήγαινα – γύριζα 

στο Υπ. Οικονομικών, γιατί δεν είχαμε μια απόφαση κανονική που να έχει 

προεγκριθεί από τη Νομαρχία. 

κ. Πρόεδρος: Βλέπετε τιμολόγιο αγοράς λεωφορείου;  

κα Ζαπάρα: Κύριε συνάδελφε, για θέμα μιλώ τώρα.  

κ. Πρόεδρος: Μα που ήταν το θέμα κα Ζαπάρα; Στο (7). Η μελέτη 

υπογεγραμμένη από τον κ. Παπαδίκη. «Σχολικό λεωφορείο (18+1 θέσεων)», πρ/σμού 

20.000.000 δρχ. Ορίστε και η μελέτη μέσα.  

κ. Μπάρκας: Δεν έχει σημασία, έπρεπε να μπει ξεχωριστά. Αυτό λέμε.  

κα Ζαπάρα: Ρωτώ. Τι ψηφίζουμε την μελέτη, ή την αγορά λεωφορείου;  Την 

αγορά. Είτε είναι στο (7), είτε στο (19) ή σε οποιοδήποτε φάκελο.  

κ. Τερζόπουλος: Την μελέτη. Θα γίνει προκήρυξη.  

κα Ζαπάρα: Εγώ λέω, ότι σ’ αυτό το θέμα όπως είναι γραμμένο «Προμήθεια 

ενός σχολικού λεωφορείου 18+1 θέσεων», και ξέρουν οι συνάδελφοι εδώ, ότι αυτά 

γραφότανε ξεχωριστά πάντοτε. Δεν έμπαιναν μέσα στις προμήθειες, ότι έγινε η 

προμήθεια. Πρέπει να εγγραφεί σαν  θέμα. 

κ. Πρόεδρος: Αυτό είναι το πρόβλημα; Ήταν κρυφό;  

κα Ζαπάρα: Ναι.  

κ. Πρόεδρος: Πως ήταν κρυφό; Που το βρήκατε εσείς, αφού ήταν κρυφό;  

κ. Αναστασιάδης: Δεν ήταν κρυφό κ. Πρόεδρε.  

κα Ζαπάρα: Κρυφό; Δεν είπα ότι ήταν κρυφό.  

κ. Πρόεδρος: Μα κάνετε παρατήρηση επιτιμητικά ότι δεν ήταν μέσα. Και 

λέω: αυτό δεν ήταν στις προμήθειες, ήταν μέσα στον φάκελο των μελετών κ.λ.π. 

Δημοτικών Έργων.  

κ. Σωτηριάδης: Δηλαδή, για την αγορά εξοπλισμού για το γραφείο 

Αντιδημάρχων, δεν ήρθε ξεχωριστό θέμα;  Αυτό λέει η κα Ζαπάρα. Τέτοιες δαπάνες, 

να μην μπαίνουν μαζί με όλα τα άλλα. Να έρθει ξεχωριστό σαν θέμα. Αυτή είναι η 

διαφωνία μας.  

κ. Τερζόπουλος: Όσον αφορά τα κλιματιστικά κ. Μπάρκα, επειδή είπατε ότι 

συνεχίζεται η ιστορία, ο κ. Συμεωνίδης είναι εδώ να σας πει τι κάναμε για το ΚΑΠΗ.  

κ. Μπάρκας: Να σας πω. Εμείς όταν παίρναμε κλιματιστικά στην ΔΕΥΑΣ, 

κάναμε διαγωνισμό. Και επειδή προέκυψε προμηθευτής από την Θεσ/νίκη, πάλι μας 

τα έβγαζαν από εδώ.  Και ερχόταν κλιματιστικά και δελτίο τύπου έβγαλε ο κ. Μηνάς 

κ.λ.π. Εδώ βλέπω 1.700.000 δρχ. κλιματιστικά πέρσι. 2, 4, 6, 7. Γιατί δεν 

καταγράφεται τις ανάγκες, να κάνετε ένα διαγωνισμό;  

κ. Τερζόπουλος: Γιατί χρειάζεται μελέτη και πάει στην διπλάσια τιμή.  

κ. Μπάρκας: Σιγά την μελέτη. Δηλαδή φοβάστε τις μελέτες; Εδώ έχουμε 

υπηρεσίες.  
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κ. Τερζόπουλος: Για να κατεβάσουμε το κόστος γενικώς.  

κ. Μπάρκας: Δηλαδή για να κατεβάσουμε το κόστος, τα παίρνουμε με απ’ 

ευθείας ανάθεση; Εμείς σας λέω για όλη την ΔΕΥΑΣ 4.500.000 δρχ. προέκυψε 

προμηθευτής από την Θεσ/νίκη κι  έγινε πανικός στη Σέρρες.  

κ. Αναστασιάδης: Προχώρα κ. Πρόεδρε, να τελειώνουμε. 

 

  

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 17ο : Έγκριση-ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων.   

 

 

 κ. Μπάρκας: Εδώ θα ήθελα να κάνω μια ερώτηση. Κυρία Πρόεδρος, εδώ 

στις αποφάσεις σας, έχετε μια απόφαση της 11ης Μαΐου και πείτε μας τελικά, θα 

ανανεώσετε την σύμβαση του αρχιμουσικού;  

 κ. Αναστασιάδης: Όχι, όχι.  

 κ. Μπάρκας: Γιατί βλέπω, ότι από τους εννέα λείπανε οι τέσσερις και αυτοί 

που λείπανε, ήταν σύμβουλοι της αντιπολίτευσης εκτός από τον κ. Αναστασιάδη. 

Τελικά μ’ αυτή την απόφαση τι έγινε;  

 κα Εμμανουηλίδου: Ξανακάναμε συμβούλιο και είπαμε να τον 

ανανεώσουμε.  

 κ. Αναστασιάδης: Εμείς πάντως διαφωνούμε. 

 κ. Μπάρκας: Έχω πει παλαιότερα και στον κ. Δήμαρχο, ότι θα ήθελα αυτή η 

ιστορία της Φιλαρμονικής, ποιοι  παίρνουνε τι παίρνουνε, κ.λ.π., διότι ακούγονται 

διάφορα . 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πάντως, είναι με σύμβαση εργασίας και όχι μόνον οι 

υπάλληλοι.  

 κ. Αναστασιάδης: Είπαμε όχι υπάλληλοι. Και η ΔΕΠΚΑ δεν έχει δικαίωμα 

να έχει φιλαρμονική. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εντάξει, αλλά εδώ πρέπει να εξηγήσουμε ότι είναι 

σύμβαση εργασίας ορισμένου χρόνου, δεν είναι πρόσληψη. Φέρτε κάποια στοιχεία 

και ας γίνει μια εκτός ημερησίας διάταξης συζήτηση, για την ΔΕΠΚΑ και την 

Φιλαρμονική. Να φέρουμε κι όλους τους Προέδρους  των  Δημοτικών Επιχειρήσεων, 

τον κ. Στάγκο, την κα Κοβούσογλου …… 

 κ. Μπάρκας: Κύριε Δήμαρχε θα ήθελα να ξέρω, εκεί που ήταν παλιά ο χώρος 

εργασίας του κ. Αρβανιτίδη, έγιναν κάποιες τεχνικές εργασίες από τον Δήμο. Αυτός ο 

χώρος χρησιμοποιείται τώρα από δημότες;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σας λέω φέρτε  θέμα Φιλαρμονικής. 

 κ. Αναστασιάδης: Θα πρέπει εσείς, ο κ. Μπάρκας, ο κ. Στάγκος, η κα 

Κοβούσογλου και ο κ. Αγοραστός, να έρθετε μια φορά στο Δ.Σ. για ένα σοβαρό 

θέμα. Κύριε Αντιδήμαρχε, υπάρχει ένα σοβαρό θέμα που πρέπει να το λύσουν αυτοί 

οι κύριοι.  

 κ. Μπάρκας: Έχω μια απορία. Εδώ κ. Αργυριάδη, αναφέρεται ότι ο Χ παίρνει 

μια αποζημίωση Χ, αλλά υπάρχει και αποζημίωση διαβίωσης και κάτι άλλο. Τι είναι 

αυτά;  
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 κ. Τερζόπουλος: Γιατί, μπερδεύεστε κ. Μπάρκα;  

 κ Μπάρκας: Δεν μπερδεύομαι, αλλά βλέπω ότι στον έναν για αποζημίωση 

διαβίωσης 180.000 δρχ., στον  άλλο 300.000 κ.λ.π.  

 κ. Αργυριάδης: Αυτά τα ποσά, είναι ποσά τα οποία καθορίζονται από την 

συλλογική σύμβαση εργασίας. Γίνεται κάθε φορά, προσωπικά από τον Δ/ντή του 

ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., ξεχωριστά για τον καθένα συμφωνία, τι αποδέχεται να πάρει ο καθένας 

σαν μισθό του, τι σαν επίδομα διαβίωσης για να κερδίσει πάλι η επιχείρηση και να 

μην καταβάλει στο ΙΚΑ υψηλά ποσά.  

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18ο: Διατύπωση γνώμης του Δημοτικού Συμβουλίου επί αποφάσεων των 

Ν.Π. Παιδικών Σταθμών Δήμου Σερρών περί « Έγκρισης  

προϋπολογισμού έτους 2001» .    

 

 

 κα Ζαπάρα: Θέλω να πω το εξής: με τον κ. συνάδελφο προχθές, ήμασταν 

στον Α΄ Παιδικό Σταθμό και αρχίσαμε να συζητούμε τα θέματα αντιμετώπισης που 

θα προκύπτουν συνεχώς με τους Κρατικούς Παιδικούς Σταθμούς, που ήρθαν εδώ. 

Νομίζω, ότι θα πρέπει τα νέα Δ/κά Συμβούλια και κάναν την πρόταση στους 

συναδέλφους μου να κάνουμε εμείς μια εισήγηση σαν Δ/κά Συμβούλια αυτών των 

σταθμών  προς το Δ.Σ., ότι χρειάζεται απαραίτητα να υπάρξει τουλάχιστον σε πρώτη 

χρονιά από το Σεπτέμβρη, καταβολή κάποιων φυλάκτρων. Αυτό θα εξασφαλίσει τον 

Δήμο, ώστε σιγά – σιγά και σταδιακά να συνηθίσει ο κόσμος ότι πρέπει πια να 

πληρώνει φύλακτρα, διότι ο Δήμος θα βρεθεί εκτεθειμένος και ανοιγμένος με πολλά 

εκατομμύρια και επιπλέον, από την  στιγμή που ο Δήμος τώρα είναι ο φορέας 

διαχείρισης των Κρατικών Παιδικών Σταθμών, δεν μπορεί να είναι και άδικος. 

Δηλαδή, οι μισοί δημότες στην Δημοτική Επιχείρηση να πληρώνουν 30.000 δρχ., οι 

άλλοι μισοί δημότες να μην πληρώνουν. Για να βοηθήσουμε την Δημοτική Αρχή το 

κάνουμε αυτό.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δέκα η ώρα την Δευτέρα, καλώ σε σύσκεψη όλους τους 

προέδρους των Παιδικών Σταθμών, με την κα Μπόγιογλου και τον Δ/ντή των 

Δημοτικών Παιδικών Σταθμών. Λάθος μου ήταν που δεν σας κάλεσα σαν την πρώτη 

πρόεδρο των Δημοτικών Παιδικών Σταθμών, σας παρακαλώ, το κρίνω σαν πολύτιμο 

να παραβρεθείτε σ’ αυτή την σύσκεψη. Διότι πρώτα-πρώτα πρέπει να κάνουμε ένα 

νομικό πρόσωπο διοίκησης και όχι πολλά και δεύτερον, να τα συνδυάσουμε με την 

Δημοτική Επιχείρηση των Παιδικών Σταθμών. Παρακαλώ την Δευτέρα να έρθετε. Θα 

σας περιμένω.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 19ο: Οικονομική επιχορήγηση του Μ.Γ.Σ. «Πανσερραϊκός» για τις ανάγκες 

του τμήματος Καλαθοσφαίρισης.   
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 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 20ο: Οικονομική επιχορήγηση του Μορφωτικού Συνδέσμου Κωφαλάλων 

Σερρών για την διοργάνωση Αθλητικού Τουρνουά Κωφών.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Ήδη πραγματοποιήθηκε η διοργάνωση. Προτείνεται το ποσό 

των 100.000 δρχ.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Οικονομική ενίσχυση του Συνδέσμου Συνταξιούχων ΙΚΑ και 

Αναπήρων Νομού Σερρών για κάλυψη εξόδων μετακίνησης.   

 

 

 κ. Πρόεδρος: Αφορά  την μίσθωση δυο (2) λεωφορείων για την Κατερίνη.  

 κ. Γκότσης: Θέλω να πω εδώ για τις επιχορηγήσεις που δίνουμε 100 – 

200.000 δρχ. Κύριε Δήμαρχε, το Σώμα Προσκόπων δίπλα στο Δημοτικό Γήπεδο …. 

 κ. Τερζόπουλος: Κύριε Γκότση, προχθές χορηγήσαμε ένα ζεύγος κιάλια για 

τους προσκόπους.  

 κ. Γκότσης: Για τις κοπέλες, το ξέρω.  

 

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Ανέγερση ανδριάντα του Θεόδωρου Κολοκοτρώνη από τον Σύλλογο 

Πελοποννησίων  Ν. Σερρών   «Ο Γέρος του Μοριά» στην πόλη των 

Σερρών. 

   

 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ο Σύλλογος Πελοποννησίων,  θέλει με δικά του έξοδα να 

στήσει έναν ανδριάντα για τον Θεόδωρο Κολοκοτρώνη. Και θέλει εμείς να δώσουμε 

χώρο. Να πάρουμε μια απόφαση, ότι συγκατατιθέμεθα, αφού θα γίνει  με δικά τους 

έξοδα και η επιτροπή αυτή μαζί με αυτούς, να προτείνει χώρο.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

 Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 
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585  / 2001 Οικονομική επιχορήγηση «ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΒΛΑΧΩΝ ΓΕΩΡΓΑΚΗΣ 

ΟΛΥΜΠΙΟΣ». 

 

586  / 2001 Συμμετοχή γυναικών Δημοτικών Συμβούλων σε ημερίδα, με θέμα: 

«Ενεργοποίηση-Συμμετοχή των Γυναικών στην Αυτοδιοίκηση».  

 

587  / 2001 Έγκριση συμμετοχής εκπροσώπων του Δήμου σε ημερίδα με θέμα: 

«Προώθηση ίσων ευκαιριών μεταξύ των δύο φύλων  στον Αγροτικό 

χώρο». 

 

588  / 2001 Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης του Δήμου Σερρών στο Σύλλογο  

(Σ.Ο.Φ.Ψ.Υ.) Ν. Σερρών για την πραγματοποίηση έκθεσης 

ζωγραφικής και κεραμικής, με τίτλο: «ΤΕΚΜΗΡΙΟ ΜΙΑΣ ΤΕΧΝΗΣ 

ΑΠΕΛΕΥΘΕΡΩΤΙΚΗΣ ΚΑΙ ΘΕΡΑΠΕΥΤΙΚΗΣ». 

 

589  / 2001 Έγκριση συμμετοχής εκπροσώπου  του Δήμου στο Συνέδριο με θέμα: 

«ΑΘΗΝΑ 2004-ΕΛΛΑΔΑ 2004, πρόκληση και πρόσκληση για την 

Τ.Α.». 

 

590  / 2001 Έγκριση άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος  

«ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ» του κ. Λίγγα Βασιλείου.  

 

591  / 2001 Ομοίως «ΜΠΑΡ Θερινής Περιόδου» της κας Ευαγγελίου Ευαγγελίας.  

 

592  / 2001 Ομοίως «ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟΥ» του κ. Εμμανουηλίδη Ευστράτιου.  

 

593  / 2001 Ομοίως «ΕΜΦΙΑΛΩΜΕΝΩΝ ΠΟΤΩΝ» του κ. Δεμερτζή Πέτρου.  

 

594  / 2001 Ομοίως «ΠΑΝΤΟΠΩΛΕΙΟΥ-ΟΠΩΡΟΛΑΧΑΝΟΠΩΛΕΙΟΥ» του κ. 

Βουζίκα Κων/νου.  

 

595  / 2001 Ομοίως «ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ» της κας Φωτιάδου Ελένης.  

 

596  / 2001 Ομοίως «ΠΑΝΤΟΠΩΛΕΙΟΥ-ΟΠΩΡΟΛΑΧΑΝΟΠΩΛΕΙΟΥ» της κας 

Καρυπίδου Ελισσάβετ.  

 

597  / 2001 Ομοίως «ΜΠΟΥΓΑΤΣΑΔΙΚΟ (χωρίς εργαστήριο)» της κας Γιώτα 

Ισαβέλλας.  

 

598  / 2001 Ομοίως «ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΟΥ» της κας Σπυρίδου Μαριάννας.  

 

599  / 2001 Έγκριση έκδοσης άδειας λειτουργίας Μ.Ο. του καταστήματος  

«ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ με ηλεκτρονικά» του κ. Κοσμαρέλη Αλέξανδρου.  

 

600  / 2001 Ομοίως Μουσικών Οργάνων (Μ.Ο.) του καταστήματος  

«ΚΑΦΕΝΕΙΟ-ΟΥΖΕΡΙ» του κ. Χατζηαβραμίδη Αναστασίου.  
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601  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. του καταστήματος «ΣΝΑΚ-ΜΠΑΡ-ΟΥΖΕΡΙ» του κ. 

Πανταζή Θεόδωρου.                   

 

602  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. του καταστήματος «ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ-ΜΠΑΡ» του κ. 

Τσιαούση Αθανασίου.  

 

603  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. του καταστήματος «ΜΠΑΡ Θερινής Περιόδου» του κ. 

Πρασσά Πέτρου.     

 

604  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. του καταστήματος «ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ» του κ. 

Αγγελόπουλου Δημητρίου.  

 

605  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. του καταστήματος «ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ» του κ. Παυλέτση 

Ηλία-Σπαθά Κυράκου Ο.Ε. 

 

606  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. του καταστήματος «ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ» του κ. Κοσμαρέλη 

Αλέξανδρου.            

 

607  / 2001 Ομοίως εκπροσώπου του Δήμου προς τον σκοπό συμμετοχής του στην 

ετήσια τακτική συνέλευση των μετόχων της Α.Ε. με την επωνυμία 

ΑΝ.Ε.ΣΕΡ. Α.Ε.  

 

608  / 2001 Ομοίως εκπροσώπου του Δήμου στην ετήσια τακτική γενική 

συνέλευση των Μετόχων της Ε.Σ.Α.Ν.Σ. Α.Ε. 

 

609  / 2001 Πρόσκληση των μετόχων της Α.Ε. με την επωνυμία 

«ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟΔΡΟΜΙΟ ΣΕΡΡΩΝ Α.Ε.» σε ετήσια τακτική γενική 

συνέλευση.  

 

610  / 2001 Έγκριση διοικητικής αποβολής των : α)Κυριακού Αναστασίου, 

β)Λαζαρίδη Συμεών, λόγω κατάληψης δημοτικής έκτασης.  

 

611  / 2001 Έγκριση διοικητικής αποβολής του κ. Τασιάκη Σωτηρίου, λόγω 

κατάληψης δημοτικής έκτασης.                                   

 

612 / 2001 Ομοίως του κ. Κέππα Παύλου.   

 

613  / 2001 Έγκριση διαγραφής οικοπέδου με Α.Κ.Δ. 919.  

 

614  / 2001 Έγκριση της απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης έκτασης στους 

κ.κ.: Πασχάλη Ελένη, κ.λ.π.                                       

 

615  / 2001 Έγκριση πρακτικών αξιολόγησης και ανάδειξης συμφερότερης 

προσφοράς της παροχής υπηρεσιών οργάνωσης, διαχείρισης και 

περιβαλλοντικής παρακολούθησης - ελέγχου της λειτουργίας του 

Χ.Υ.Τ.Α. και της αποκατάστασης του Χ.Δ.Α. του Δήμου Σερρών.  
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616  / 2001 Έγκριση συνέχισης για το έτος 2001 του  έργου: «Διαμόρφωση κτιρίου 

για την δημιουργία και στέγαση Βαλκανικού Λαογραφικού Μουσείου» 

και ψήφιση της σχετικής πίστωσης.  

 

617  / 2001 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Κατασκευή Η/Μ 

εγκαταστάσεων Αυτοκινητοδρομίου Σερρών (Β΄ Φάση)», πρ/σμού 

40.000.000 δρχ.  

 

618  / 2001 Έγκριση μίσθωσης ενός φορτωτή και ενός φορτηγού.   

 

619  / 2001 Ομοίως ενός γεωργικού ελκυστήρα.  

 

620  / 2001 Έγκριση σχεδίου σύμβασης για εκπόνηση έρευνας με τίτλο: 

«Διερεύνηση  γεωτεχνικών συνθηκών για την κατασκευή γεφυρών 

κοιλάδας Αγ. Αναργύρων Δ. Σερρών. 

 

621  / 2001 Έγκριση πρόσκλησης εκδήλωσης ενδιαφέροντος για την σύνταξη 

μελέτης με τίτλο: «Μελέτες γεφυρών κοιλάδας Αγ. Αναργύρων Δήμου 

Σερρών» (Τσέλιου-Νικομηδείας). 

 

622  / 2001 Έγκριση μελέτης προμήθειας ενός συμπιεστή απορριμμάτων, πρ/σμού 

85.000.000 δρχ.                                          

 

623  / 2001 Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του 

έργου: «Διαμόρφωση πλατείας Σαράντα Μαρτύρων», πρ/σμού 

15.000.000 δρχ. 

 

624  / 2001 Έγκριση μελέτης προμήθειας πινακίδων σημάνσεων ισοπέδων 

διαβάσεων, πρ/σμού 1.500.000 δρχ.                                    

 

625  / 2001 Έγκριση συνέχισης για το έτος 2001 του έργου: «Δημιουργία παιδικού 

σταθμού Αγ. Αθανασίου», πρ/σμού 5.000.000 δρχ.  

 

626  / 2001 Έγκριση μελέτης εργασιών αναβάθμισης ηλ. εγκατάστασης Αθλ. 

Κέντρου Ομόνοιας, πρ/σμού 2.360.000 δρχ.                 

 

627  / 2001 Έγκριση συνέχισης για το έτος 2001 της  εκπόνησης του ερευνητικού 

προγράμματος «Αναβάθμιση της πόλης των Σερρών: πλαίσιο 

προτύπων ερευνητικών  μελετών και πιλοτικό πρόγραμμα 

υλοποίησης», πρ/σμού 98.000.000 δρχ.  

 

628  / 2001 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Κατασκευή  πάρκου 

Κυκλοφοριακής Αγωγής», πρ/σμού 53.000.000 δρχ.        

 

629  / 2001 Έγκριση μελέτης του έργου: «Αποκατάσταση διαύλου προσαγωγής 

αντλιοστασίου», πρ/σμού 4.130.000 δρχ.                  
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630  / 2001 Ομοίως του έργου: «Αποκατάσταση ζημιών Η/Μ εξοπλισμού 

αντλιοστασίου Μπέλιτσας», πρ/σμού 4.130.000 δρχ.               

 

631  / 2001 Έγκριση μελέτης προμήθειας  ενός σχολικού λεωφορείου 18+1 

θέσεων, πρ/σμού 20.000.000 δρχ.                       

 

632  / 2001 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Κατασκευή τοιχίων στις 

οδούς Ανδρούτσου και Κρέσνας», πρ/σμού 14.000.000 δρχ. 

 

633  / 2001 Ομοίως του έργου: «Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης δρόμου στον Αγ. 

Συμεών», πρ/σμού 14.000.000 δρχ.                         

 

634  / 2001 Έγκριση μελέτης του έργου: «Κατασκευή υδατοδεξαμενής στο 

Μενοίκιο  Όρος», πρ/σμού 4.130.000 δρχ.                                    

 

635  / 2001 Ομοίως του έργου: «Επέκταση κατασκευής πλατείας Ι.Ν. Αγ. 

Αθανασίου», πρ/σμού 1.200.000 δρχ.                              

 

636  / 2001 Ομοίως του έργου: «Κατασκευή δρόμων - Ασφαλτοστρώσεις», 

πρ/σμού 75.000.000 δρχ.                                   

 

637  / 2001 Έγκριση αγοράς γηπέδων (οικοπέδων ή αγροτεμαχίων) προς ανέγερση 

κατοικιών για την οικιστική  αποκατάσταση των  ROM.  

 

638  / 2001 Έγκριση εξουσιοδότησης  στον κ. Δήμαρχο για εκτέλεση αποφάσεων 

της τέως Κοινότητας Επταμύλων.                     

 

639  / 2001 Έγκριση παροχής εγγύησης από τον Δήμο Σερρών προς το Τ.Π. & Δ., 

για δανειοδότηση της Δ.Ε.Υ.Α. Σερρών.               

 

640  / 2001 Έγκριση αναπροσαρμογής του κατώτατου χρηματικού προστίμου σε 

παράνομους πλανόδιους πωλητές.                             

 

641  / 2001 Έγκριση συνέχισης της σύμβασης του Δήμου με  τον Ο.Τ.Ε., στο 

Πρόγραμμα Μεγάλων Πελατών.                             

 

642  / 2001 Έγκριση συνέχισης της εκτέλεσης των εργασιών μελέτης και 

συγκέντρωσης του υλικού για την έκδοση δίγλωσσου οδηγού, οι 

οποίες εκτελούνται από την Δ.Ε.Ε.Κ.  

 

643  / 2001 Έγκριση συμμετοχής του Δήμου στην Αστική μη Κερδοσκοπική 

Εταιρεία, με την επωνυμία «Φεστιβάλ Αμφίπολης» και ορισμός 

εκπροσώπου του, στο Δ.Σ. της εταιρείας.  

 

644  / 2001 Έγκριση τροποποίησης της υπ’ αρ. 265/2001 Α.Δ.Σ. για το 

πρόγραμμα: «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ».  
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645  / 2001 Έγκριση καταβολής δαπάνης για τέλη και δικαιώματα μεταγραφής 

στον Υποθηκοφύλακα Σερρών.  

 

646  / 2001 Ομοίως του κ. Αμαξόπουλου Ηλία, Νομικού Συμβούλου του Δήμου.  

 

647  / 2001 Ομοίως του κ. Δημάρχου και του κ. Νέδου Νικολάου, Δημοτικού 

Συμβούλου.                 

 

648  / 2001 Έγκριση δαπάνης παράθεσης γεύματος στην Κερκυραϊκή Ορχήστρα.  

 

649  / 2001 Έγκριση μελέτης προμήθειας κλιματιστικών συσκευών.  

 

650  / 2001 Ομοίως κάδων ανακύκλωσης και απορριμμάτων, πρ/σμού 1.964.700 

δρχ.  

 

651  / 2001 Ακύρωση ανοικτού διαγωνισμού για την προμήθεια τροχήλατων 

κάδων απορριμμάτων, πρ/σμού 25.000.000 δρχ.  

 

652  / 2001 Έγκριση μελέτης προμήθειας εννέα (9) Η/Υ, πρ/σμού 3.000.000 δρχ.  

 

653  / 2001 Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των 

Υπηρεσιών του Δήμου.                

 

654  / 2001 Έγκριση δαπανών για εκδήλωση τιμής στον Μεναχέμ Σιμαντώφ.  

 

655  / 2001 Έγκριση δαπάνης για αγορά Α΄ τόμου 2000 του βιβλίου 

«ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ ΝΟΜΟΛΟΓΙΑΣ».                  

 

656  / 2001 Έγκριση καταβολής συμβολαιογραφικής δαπάνης για σύνταξη 

δανειστικού συμβολαίου.                   

 

657  / 2001 Ψήφιση πίστωσης για την αντιμετώπιση δαπανών προηγούμενου 

οικονομικού έτους.                  

 

658  / 2001 Έγκριση ασφάλισης τροχαίου υλικού του Δήμου από 20-7-2001 έως 

19-7-2002.                

 

659  / 2001 Έγκριση ανάθεσης εργασιών εφαρμογής διπλογραφικού λογιστικού 

συστήματος  σε έμπειρο λογιστικό  γραφείο, για το έτος 2001.  

 

660  / 2001 Έγκριση δαπάνης δημοσίευσης διαγωνισμού για προμήθεια ειδών 

ατομικής προστασίας έτους 2000.  

 

661  / 2001 Έγκριση δαπάνης δημοσίευσης  διαγωνισμού για την προμήθεια ενός 

φορτηγού 2,3 tn.  
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662  / 2001 Ενημέρωση Δ.Σ. επί των αρ. 45-46 /2001 αποφάσεων της Δ.Ε. 

«Δ.Ε.Π.Κ.Α.».            

 

663  / 2001 Ομοίως των αρ. 31, 30, 27, 33, 26, 25, 28, 8, 29 / 2001 αποφάσεων 

Δ.Ε. «ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.».  

 

664  / 2001 Έγκριση προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2001 του Ν.Π. «4ος 

Παιδικός Σταθμός Δήμου Σερρών».  

 

665  / 2001 Ομοίως του Ν.Π. «2ος Βρεφονηπιακός Σταθμός Δήμου Σερρών».    

 

666  / 2001 Ομοίως του Ν.Π. «1ος Βρεφονηπιακός Σταθμός Δήμου Σερρών».    

 

667  / 2001 Ομοίως του Ν.Π. «2ος Παιδικός Σταθμός Δήμου Σερρών». 

 

668  / 2001 Ομοίως του Ν.Π. «1ος Παιδικός  Σταθμός Δήμου Σερρών».    

    

669  / 2001 Ομοίως του Ν.Π. «5ος Παιδικός  Σταθμός Δήμου Σερρών».    

 

670  / 2001 Ομοίως του Ν.Π. «3ος Παιδικός  Σταθμός Δήμου Σερρών».    

 

671  / 2001 Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης του Μ.Γ.Σ. «ΠΑΝΣΕΡΡΑΙΚΟΣ», 

4.000.000 δρχ.  

 

672  / 2001 Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης του Μορφωτικού Συνδέσμου 

Κωφαλάλων Σερρών (100.000 δρχ.).  

 

673  / 2001 Ομοίως του Συνδέσμου Συνταξιούχων Ι.Κ.Α. και Αναπήρων Ν. 

Σερρών.  

 

674  / 2001 Έγκριση παραχώρησης χώρου για ανέγερση ανδριάντα Θεόδωρου 

Κολοκοτρώνη.   

 

 

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                   Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ  Δ.Σ. 

 

 

 

 

   ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                          ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αργυριάδης Νικόλαος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βλάχος Ηλίας 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Εμμανουηλίδου Καίτη 

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

Καβακλιώτης Αντώνιος 

 

Καϊδατζής Νικόλαος 

 

Κουρουζίδης Μηνάς 

 

Μισυρλής Σπυρίδων 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Νέδος Νικόλαος 

 

Νυκτοπάτης  Αντώνιος 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίγκας Γεώργιος 

 

Στρατουδάκης Στυλιανός 

 

Συμεωνίδης Βασίλειος 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 

Τότσιος Ηλίας 

 

 


